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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. április 20-án megtartott, 10 

órakor kezdődő nyilvános ülésén. 

 

Az ülés helye: Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal díszterme (2700 Cegléd, Kossuth tér 1.). 

 

Jelen vannak: Dr. Csáky András polgármester, Hegedűs Ágota alpolgármester, Dr. Czinege Imre, 

Fehér István, Dr. Ferenczi Norbert, Földi Áron, Imregi Tibor, Ifj. Károly Ferenc, Klément György, 

László Ágnes, Magyar Károly, Rimóczi Gábor és Takátsné Györe Anett és Tarr Felicián 

képviselők.  

 

Távolmaradását jelezte: Kónya Ágnes képviselő. 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző, Dr. Szoboszlay Árpádné 

aljegyző, Dr. Gujka Attila irodavezető, Sipos Nikoletta irodavezető, Jáger Mária irodavezető, Mádi 

Csaba irodavezető, valamint a napirendi pontok meghívottjai és a gazdasági társaságok ügyvezetői 

a jelenléti ív szerint.  

 

Meghívottként jelen van: Váróczi Péter hivatalvezető-helyettes, Ceglédi Járási Hivatal.  

 

Jegyzőkönyvvezetők: Horváthné Gál Tünde és Irházyné Sipos Ágnes. 

 

Dr. Csáky András polgármester úr köszönti a Képviselő-testület tagjait, a megjelenteket.  

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 14 fővel jelen van, határozatképesen kezdi meg munkáját. 

Kónya Ágnes képviselő asszony távolmaradástá jelezte, távolléte igazolt.  

 

A kiküldött napirendhez képest módosításra tesz javaslatot. A bizottsági üléseken javaslat hangzott 

el a sportkeret megemelésére, ezért logikai sorrend miatt javasolja a 9. és 23. napirendi pontok 

megcserélését, tehát előbb biztosítsanak pótlólagos forrást, és utána döntsenek a sportkeret 

pályázatának kiírásáról.  

Közbeszerzés lezajlásával kapcsolatban pótfedezet válik szükségessé a Kossuth Ferenc utcai járda 

építéséhez, ezért javasolja a helyben osztott, „Pótfedezet biztosítása Kossuth Ferenc utca Szárcsa 

utca és Páva utcák között határolt terület felújítására” c. előterjesztés Egyebek napirendben történő 

megtárgyalását.  
 

Az ülés napirendjével, annak módosításaival kapcsolatban hozzászólás, kérdés, javaslat nem 

hangzott el. Szavazásra bocsátja az ülés módosított napirendjét, melyet a Képviselő-testület 

egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadott.  

 

NYILVÁNOS: 

 

1.) A Ceglédi Rendőrkapitányság vezetőjének2022. évi beszámolója a közbiztonság helyzetéről 

Szakmai előterjesztő: Bori Zoltán r.alezredes  

 

2.) A Ceglédi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság vezetőjének 2022. évi beszámolója 
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Szakmai előterjesztő: Petrányi Sándor tű.alezredes 

 

3.) IRMÁK Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi beszámolója 

Szakmai előterjesztő: Szebenszki Bence cégvezető 

 

4.) Magyar Máltai Szeretetszolgálat beszámolója a tanyagondnoki szolgálat 2022. évi 

feladatellátásáról 

Szakmai előterjesztő: Molnár Tamás regionális ügyvezető   

 

5.) Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezetének beszámolója a  

- „Gondoskodás” Hajléktalanokat Ellátó Intézmény 

 - Családok Átmeneti Otthona I-II. Intézmény 

2022. évi feladatellátásáról  

Szakmai előterjesztő: Szlankó Andrea intézményvezető, Kósa Melinda intézményvezető 

 

6.) SOS Gyermekfalu Magyarországi Alapítvány szakmai beszámolója a 2022. évi 

feladatellátásról 

Szakmai előterjesztő: Kiss Gergely ügyvezető igazgató 

 

7.) Baptista Tevékeny Szeretet Misszió szakmai beszámolója a 2022. évi feladatellátásról 

Szakmai előterjesztő: Kimpián Ildikó intézményvezető 

 

8.) Gyógyhely minősítés megszerzésének megindítása  

Szakmai előterjesztő: Szűcs Ádám ügyvezető 

Előterjesztő az 1-8. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

9.) Önálló képviselői indítvány – Sportkeret előirányzat megnövelése 

Előterjesztő: Kónya Ágnes önkormányzati képviselő 

 

10.) Javaslattétel térfigyelő kamerák telepítésére  

 

11.) Hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet módosítása - 

Rendelet 

 

12.) Köztemető díjainak felülvizsgálata – Rendelet 

 

13.) 2023. évi egyéb felújítási feladatok priorizálásának módosítása  

Szakmai előterjesztő a 10-13. napirendeknél: Dr. Gujka Attila irodavezető  

 

14.) Földgáz-, és villamos energia fogyasztás  

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető, Sipos Nikoletta irodavezető 

 

15.) Cegléd belterület 338/A/1 hrsz-ú ingatlan ingyenes tulajdonba vétele  

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető, Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő az 10-15. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 
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16.) A lakások és helyiségek bérletéről szóló önkormányzati rendelet átfogó felülvizsgálata - 

Rendelet 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

17.) Cegléd, belterület 5396/70-77 hrsz-ú ingatlanok értékesítésre kijelölése 

 

18.) Cegléd, Juhász Gyula u. 19/5. szám alatti lakás értékesítésre kijelölése 

 

19.) 2023. évi Felújítási és hasznosítási terv jóváhagyása E 

 

20.) Cegléd, Szabadság tér 2. szám alatti volt fogászati rendelő ingyenes használatba adása 

Ceglédi Sporttörténeti Alapítvány részére  

 

21.) Nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérleti díjainak rendezése  

Szakmai előterjesztő a 16-21. napirendeknél: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő a 17-21. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

22.) Önálló képviselői indítvány - Óbudai Egyetemmel kötendő együttműködési megállapodás 

elvi támogatása 

Előterjesztő: Dr. Ferenczi Norbert önkormányzati képviselő 

 

23.) Pályázati kiírás a 2023. évi Sportcélú támogatásokra 

Szakmai előterjesztő a 9-13. napirendeknél: Dr. Gujka Attila irodavezető  

 

24.) Önálló képviselői indítvány - Kutyafuttató kialakítása a Malomtó szélen 

Előterjesztő: Hegedűs Ágota önkormányzati képviselő 

 

25.) Bírósági pedagógus ülnökök választása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

26.) Az óvodai alkalmazottak 2023/2024 nevelési évet érintő beiskolázási tervének jóváhagyása 

 

27.) Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról 

Szakmai előterjesztő a 26-27. napirendeknél: Jáger Mária irodavezető 

 

28.) Egyebek 

Pótfedezet biztosítása Kossuth Ferenc utca Szárcsa utca és Páva utcák között 

határolt terület felújítására 

Szakmai előterjesztő: Vasvári Csaba ügyvezető 

Előterjesztő a 25-28.napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

29.) Kérdések, interpellációk 
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ZÁRT: 

 

30.) Ceglédi Kossuth Lajos Gimnázium közérdekből bérbe adott lakásigénye 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

31.) Egyebek 

 
# 7386   

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

 1.) NAPIREND: A Ceglédi Rendőrkapitányság vezetőjének2022. évi beszámolója a közbiztonság 

helyzetéről 

Szakmai előterjesztő: Bori Zoltán r.alezredes 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: köszönti az ülésen kapitányságvezető urat és Dr. Kovács Péter urat, a Ceglédi 

Járási Ügyészség vezetőjét.  

 

Bori Zoltán r.alezredes: a 2022. év a Covid járvány lezajlását követően jól kezdődött, hiszen vissza 

tudtak kerülni az eredeti kerékvágásba, a társadalmi kapcsolatokat, rendezvényeket és az egyéb, 

megszokott módon élni. Negatív következményként egy orosz-ukrán háború beleszólt ebbe a jónak 

tűnő évbe, és az ezzel kapcsolatos helyzet negatív irányú változásába. Emiatt a kollégáknak is jóval 

több munkája lett, de ahogy a számok is mutatják, némi emelkedés következett a bűncselekmények 

tekintetében, de az eredményességben sikeresek voltak, hisz az elmúlt tíz év eredményeit vizsgálva 

a legsikeresebb évet zárták.  

Kiemeli és megköszöni a Ceglédi Járási Ügyészség vezetőjének az együttműködést, a segítséget, 

hiszen ezt az eredményességet a rendőrség önmagában nem tudta volna elérni, ebben nagy szerepet 

vállalt az ügyészség, a törvényességi felügyelet és az ügyek gyorsítása tekintetében, hogy a 

büntetőeljárás alá vont személyek ügyében mielőbb el tudjon járni a bíróság.  

A 2023-as év is nehéznek indult, a gazdasági helyzet nem tűnik javulónak. Emiatt az I. negyedév 

eredményei is azt mutatják, hogy a rendőrségre továbbra is nagy feladat hárul. A munkatársak erőt 

és eszközt nem kímélve vetik bele magukat a munkába, és az eredmények tükrözik ezt. A 

rendőrkapitányság célitűzése a 2023-as évre egyrészt, hogy a kommunikáció tekintetében közelebb 

hozzák az állampolgárokat, ebben szeretnének fejlődni, ill. a bűn- és balesetmegelőzési feladatokat 

átgondolva az új, digitális világhoz alkalmazkodva több innovációt szeretnének bevezetni.  
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A közlekedési baleseteket illetően is szeretnének előre lépni, bár az elmúlt esztendőben is több 

akció történt drónok ill. kamerák bevetésével, ennek még polgármester úr is tanúja volt a 

beszámolójuk alkalmával egy rövidfilmben, hogy milyen jól működik ez a rendszer. Ezeket idén 

tovább tudják majd vinni, lesz kiképzett kolléga is, és a vármegyei rendőr-főkapitányság is 

rendelkezik drónnal, így nem kell társszervet bevonni az ilyen típusú ellenőrzésekbe. Már az idei 

előző negyedévben is volt egy ilyen típusú ellenőrzésük, ami sajnos továbbra is azt mutatja, hogy 

a közlekedésben résztvevők a szabályokat nem annyira szeretik betartani. Egyik fő jellemző 

baleseti ok az elsőbbség meg nem adása, és ezzel szemben is fellépnek a drónos ellenőrzések során.  

A 2023-as évet jellemezni fogja továbbá, hogy rendezvények lesznek nemcsak helyi szinten, 

hanem országos szinten is, ebben is helyt fognak állni.  

Továbbra is azt kéri a közterület-felügyelet ill. mezőőrség tekintetében, ahogyan az elmúlt évben 

is nagyszerűen együttműködtek, nagyon sok és jól működik a közös szolgálat és főleg a 

mezőőrséggel közös elfogások vannak a külterületi részen. Köszöni a támogató együttműködést, 

hogy a közös szolgálatokban megosztva tudnak helytállni.  

 

Dr. Csáky András: kapitány úr a beszámolójában az első oldalon azt írja, hogy kezelhető szintű 

fluktuáció van, illetve az idei évi célkitűzések között írja a rendőrség létszámhelyzetének 

stabilizálását. Hány főből áll a rendőrség és a fluktuáció hány százalékát érinti az állománynak? 

Érdekes adat olvasható az anyagban, hogy 804 eseményt magába foglaló bűncselekmény volt a 

2018. évi országgyűlési választások kapcsolatban. Ez pontosan mit jelent? Érintette-e ceglédi 

politikusokat vagy a választáson indulókat? 14 kiemelt bűncselekmény száma 93%-kal nőtt, ez 

elég ijesztő mértékű emelkedés. Megrovást is kaptak, vette az ezzel kapcsolatos üzenetet, ami a 

jelentésben olvasható, hogy a kábítószerügyi egyeztető bizottság még mindig nem reaktiválódott. 

Lépéseket fog tenni ennek érdekében. Viszont a bűncselekmények felsorolásában a kábítószerrel 

kapcsolatos bűncselekmény (legalábbis terjesztői adatokat tekintve) nem szerepel. Rendelkezik-e 

a rendőrség drogteszttel, azt alkalmazzák-e időnként?  

Tárgyalni fogják a térfigyelő kamerák helyzetét a mai napon. A rendőrségnek 15 vagy 16 db 

kamerája van, amelyek inaktívak. Tervezi-e a rendőrség, hogy ezeket lecseréli? Úgy tudják, ezek 

már régi, nem megfelelő kamerák, illetve, hogy mikor tervezik, hajlandóak-e részt venni ebben? 

Két ízben is említi a beszámoló, hogy számítanak az önkormányzatra ebben, és természetesen 

mindent meg is tesz az önkormányzat, de szeretnék, ha a rendőrség is beszállna ezekbe a 

beruházásokba bizonyos mértékig.  

Tegnap az Ugyerban volt egy lakossági fórum, ott felmerült kritikaként, hogy az ügyészség túl 

hamar engedi el a tetten ért bűnösöket az előzetes letartóztatásból, és már másnap ugyanott vannak 

az adott környezetükben, amelynek életét megkeserítik.  

Úgy gondolja, abban összességében egyetértenek, hogy a rendőrség munkáját alapvetően a 

közbiztonság érzete határozza meg, ezzel baj nincs. Amivel baj van, és kérte is már kapitány úrtól, 

az a gyalogos rendőri jelenlét. A beszámolóban erről is van szó, de ő maga az elmúlt egy 

esztendőben gyalogos rendőrrel nem találkozott, csak a kapitányság bejárata körül. Szeretnék, ha 

nemcsak a külterületen járőröznének, hanem a belterületen is. Főleg hétvégén, a városközpontban 

fiatalok jönnek össze és időnként nem megfelelően viselkednek, és a rendőrség jelenlétével már 

egy visszatartó erőt tudnának elérni. Ebben kéri a kapitány úr segítségét.  

 

Bori Zoltán r.alezredes: a Ceglédi Rendőrkapitányság teljes állománya közel 180 főből áll, amely 

a munkavállalók, rendvédelmi alkalmazottak és a hivatásos állomány létszámából tevődik össze. 

Főkapitánysági kitekintésben az egyik legjobban feltöltött kapitányságról van szó, nagyjából 15% 
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a fluktuáció. Ez nyilván nemcsak a rendőrséget érinti, hanem az összes, a civil szférában dolgozó 

vállalkozást is. Igen nehéz olyan kollégákat találni, akiknek munkájára hosszútávon is tudnak 

számítani. Fiatal generáció, másfajta értékrenddel rendelkeznek és nagyon nehéz őket integrálni a 

szervezeti egységükbe. Ahogy kiemelte, főkapitánysági kitekintésben több mint 80%-os 

feltöltöttséggel jó eredményt értek el.  

A 804 rendbeliség tekintetében elmondja, ez egy járási adat, nem Cegléd városát, hanem Albertirsa 

városát érintette, akkoriban ez a kopogtatócédulával történő visszaélések számából tevődött össze 

ez a fajta bűncselekményi szám.  

A kiemelt bűncselekmények tekintetében a 93%-os emelkedés szinte egyetlen összetevőből történt: 

az online térben elkövetett bűncselekmények száma. Az előző évben 31 ilyen esemény volt, 2022-

ben pedig több, mint 200. Ez is a bezártság és az online térben történő kereskedés egyik hatása. 

Sajnos a bankrendszer azon újítását használták ki, hogy azonnali utalás lép életbe. Ezen esetekben 

viszonylag nehéz fellépni, hiszen nem valós adatokat, nem valós honlapot küldenek a gyanútlan 

állampolgárnak, aki mindenféle ellenőrzés nélkül az összes adatát, még a CV kódot megadja, 

innentől kezdve 5-10 percen belül a számláját ki is pucolják, ezzel együtt sajnos mire az ügy eljut 

a rendőrséghez (nem ritkán napok múlva veszik észre a sértettek), az azonnali utalás rendszere 

miatt eredményeket nem nagyon tudnak elérni. Azt kéri a Képviselő-testülettől, amennyiben 

lakossági fórumot tartanak, erre mindig hívják fel a jelenlévő állampolgárok figyelmét, közvetítsék 

feléjük azt, hogy ilyen esetekben legyenek bizalmatlanabbak. Ez a típusú bűncselekmény nyilván 

azért is terjed ennyire, mert az intim szférát nem veszélyezteti, nincs kontakt az elkövetővel, nem 

látja, csak hallja egy elektronikai eszközön keresztül, ezért sokkal nehezebb ebben a rendőrségnek 

is fellépnie, és a sértettek maguk sem annyira érzik ezt első nekifutásra problémásnak, így nem is 

ismerik fel.  

A 15 térfigyelő kamera egy 2008-as pályázati beszerzés alapján lett telepítve a városban, aminek a 

működése 2014-2015-ben teljesen megszűnt, azért is, mert nemcsak a kamerák, hanem a hozzájuk 

kapcsolódó informatikai háttér olyan mértékben elavult, hogy azt tovább használni nem lehet. A 

rendőrség csak abban a részben tud fellépni támogatásként, ha a Belügyminisztérium ilyen pályázat 

kiírásában részt vesz. Önállóan, tehát önálló költségvetési szervként ebben nem tud segíteni sajnos 

a rendőrség, de tervei szerint (és ezzel kapcsolatban helyi vállalkozókat is felkeresett), hogy a 

gépjármű beszerzésről átnyergelve kamerák beszerzésében kéri a támogatást. Az év második 

felében tervezte ezt konkretizálni, és talán azzal tudnak néhány kamerát ilyen forrásból felszerelni, 

ezzel is tovább segítve a közbiztonság helyzetét.  

Kábítószerrel kapcsolatban rendelkeznek tesztekkel, amit nagyon sokszor alkalmaznak is. A 

fogyasztók nem kerültek bele a beszámolóba, csak a terjesztők. Sok ilyen eredményes eljárásuk 

van. A rendőrkapitányság eredményeit taglaló beszámolóban az elmúlt héten ismertette is, hogy 

tavaly novemberben volt egy nagyobb volumenű, ilyen típusú ellenőrzési sorozat, ahol az 

elkövetők nagy részének őrizetbe vételére került sor.  

A városközpontba kért gyalogos szolgálattal kapcsolatban arra tud ígéretet tenni, hogy amint az 

iskolának vége, ide fognak koncentrálni, hiszen ez lesz a gócpont a nyári időszakban. Az ezen 

időszakon kívül eső időben nem biztos, hogy ebben hatékonyan tudnak fellépni, annál is inkább, 

mert 36.000 lakosú városról van szó, amely 240 km2-en terül el, ahhoz nem áll rendelkezésre 

jelenleg elegendő erőforrás, hogy egy pár gyalogos járőr és 2-3 gépjármű felügyelje a 

közbiztonságot a városközpontban. A nyári időszakban ebben előrébb tudnak jutni, és 

eredményeket is fel tudnak majd mutatni a polgármester úrnak, ill. a Képviselő-testületnek.  

Egy kritika érte az ügyészséget, ügyész úr engedelmével erre megválaszol: nem fekete és fehér az, 

hogy a személyi szabadságot korlátozó intézkedéssel kapcsolatban egy lakossági ingerre hozzanak 
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meg döntést, ez a legsúlyosabb elvonó tényező az alapvető jogok közül, ebben a szükségesség-

arányosságot figyelembe kell venni. Mindig eszerint jár el a rendőrség és az ügyészség is.  

 

Fehér István: ha egy mondattal akarják értékelni a rendőrség tevékenységét, akkor azt mondják, 

hogy köszönik szépen. De ennél sokkal többről van szó, hiszen ez az anyag olyan területekre is 

kiterjed, ami a hétköznapi emberek gondolatvilágába alig kerül be. Szeretné felhívni a figyelmet 

arra, hogy bár nem mindig népszerű, ha a közlekedés területén vizsgálódik, büntet a rendőrség, de 

azért is tartja nagyon fontosnak a térfigyelő kamerák beépítését, mert a közlekedési morál nem 

javult véleménye szerint. Még inkább arra ösztönzi a rendőrséget, hogy ezt a népszerűtlen feladatot 

még aktívabban végezze, ebben a város is partner. Kívánja, hogy a bűnügyek felderítésében 

kevesebb munkájuk legyen. Egyéb tevékenységükhöz sok sikert és jó egészséget kíván.  

 

Hegedűs Ágota alpolgármester: tájékoztatja a jelenlévőket, hogy két héttel ezelőtt a Pest vármegyei 

rendőrkapitányságok évértékelő értekezletén vett részt, ahol nagy örömmel hallotta, hogy a Ceglédi 

Rendőrkapitányság teljesítménye az első három legjobb között volt. Nyilvánvalóan ha a saját 

kapitányságot nézik, látják a hibákat, érzékelik a hiányosságokat, de az összes kapitányság között 

a teljesítményük kiváló. Kívánják, hogy a jövőben is ilyen kitartóan és jól végezze a munkáját a 

rendőrkapitányság.  

 

A napirenddel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem volt. Az előterjesztést a Jogi, 

Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

Dr. Csáky András: ismételten megköszöni kapitány úr és a Ceglédi Rendőrkapitányság áldozatos 

munkáját. Tisztában vannak azzal, hogy hihetetlen nehéz helyzetben van a kapitányság, 

erőforrások hiányában sok mindent nem lehet csinálni. Bíznak abban, hogy ebben valamikor 

javulás áll be. Kéri, tegyen meg mindent a kapitány úr annak érdekében, hogy a fluktuáció a lehető 

legkisebb legyen.  

 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

126/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja Bori Zoltán r. alezredes úrnak, a Ceglédi Rendőrkapitányság vezetőjének Cegléd 

város 2022. évi közrendjének, közbiztonságának helyzetéről szóló beszámolóját. 

2.) Köszönetét fejezi ki a Ceglédi Rendőrkapitányság személyi állományának a város, illetve a 

térség érdekében 2022. évben végzett munkájáért. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7387 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 
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Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

2.) NAPIREND: A Ceglédi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság vezetőjének 2022. évi beszámolója 

Szakmai előterjesztő: Petrányi Sándor tű.alezredes 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: köszönti alezredes urat az ülésen. 

 

Petrányi Sándor tű. alezredes: a 2022. év összességében, a nehézségek ellenére is jól zárult, a 

feladatokat végrehajtották. Nincs két egyforma év, és az időjárási tényezőkre kell egyre inkább 

figyelni, hiszen az állampolgárokra ez van leginkább hatással. Száraz tavasz volt, ami óriási 

lekötöttséget jelentett feladatok tekintetében. Ahogy ez elmúlt, a szomszédban dúló háború is 

beleszólt mindenkinek az életébe.  

Ennek ellenére a ceglédi állomány stabil, egyetlen hiányuk van, de az a létszám is fel lesz töltve 

július elején. A szakmaiság évről-évre növekszik, új gépjárművezetők vannak, képzéseken vesznek 

részt, a gépeket, a különleges szereket, magasból mentőket kezelni kell, amely feladatok mind 

tanfolyamhoz kötöttek, és azt is biztosítják, hogy az utánpótlásnak is meglegyen a képzettsége. A 

laktanyában a KEHOP program keretében végbement egy felújítás, amelynek köszönhetően a 

Kormányrendeletnek teljes mértékben meg tudtak felelni, bár az épületen végrehajtott 

munkálatokat is kontrollálni kellett. Nyílászáró csere történt, szigetelést kapott az épület és 

napelem került a tetőre, így a működés továbbra is biztosított. A tavalyi évben is rengeteget 

fejlődött kívül és belül, szakmailag is a tűzoltóság. 

 

László Ágnes: lakossági kérdés miatt kér információt. Van egy elhibázott rendelet Cegléden, ami 

megengedi az udvaron történő tűzgyújtást időszakosan. Viszont nem mindig növényt égetnek, 

hanem kábeleket, műanyagot, stb. Azzal a kérdéssel fordultak hozzá, hogy mi a teendő ez ügyben. 

Annyit tud, hogy talán a katasztrófavédelmet kell hívni ez esetben, de nem biztos ebben. Szeretne 

információt kérni, valóban őket kell-e hívni, ha a szomszéd tüzeskedik, és láthatóan olyan 

hulladékot éget, ami a környezetre káros vagy túl nagy lánggal ég? 

 

Petrányi Sándor: ugyanez volt a kérdés a bizottsági ülésen is. Ha tűz van, a tűzoltókat kell hívni, 

ez egyértelmű, és a tüzet eloltják. Van egy jegyzőkönyvezési kötelezettség, amit a kiérkező tűzoltó 

rögzít, és a hatósági osztálynak továbbítják. A kirendeltség hatósági osztálya járási szintre tovább 

küldi ezt. Nem elhibázott az önkormányzat rendelete, hiszen szabályozza, hogy mikor és mit lehet 

égetni. Ezt nem tartja be az állampolgár. Növényi hulladékot lehet égetni bizonyos időszakokban, 

de nem gumit, kommunális hulladékot vagy nyáklapokat.  

 

László Ágnes: anonim-e a bejelentés? A lakosság jó része nem szeret konfrontálódni, főleg nem a 

szomszédjával, ami tovább nehezíti az életét.  
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Petrányi Sándor: rengeteg ilyen bejelentésük van. Természetesen, ha úgy érzi a bejelentő, hogy 

ebből később problémája adódhat, akkor a 112-es számon elmondhatja, hogy anonim szeretne 

maradni. Ettől függetlenül egy telefonszámot meg kell adnia a bejelentőnek, de az érintett nem 

fogja tudni, hogy ki a bejelentő. Ennek lehet egy másik oldala is, amikor szándékosan megtévesztő 

dolgokat jeleznek. Ezért nehéz erre egyenes válaszolni, hiszen van ennek egy másik oldala is.  

 

Földi Áron: köszönik a tűzoltóság munkáját úgy, ahogy a rendőrségét is. László Ágnes képviselő 

asszony megelőzte az iménti a kérdéssel. Azt szeretné kérni a lakosságtól, illetve kéri a 

képviselőtársaktól, hívják fel rá a figyelmet, hogy a hulladékégetés leginkább arra nézve mérgező, 

aki csinálja. A szomszédra sokkal kevésbé, hiszen terjed, de aki épp a flakont égeti vagy bútort, 

gumit, műanyagot éget, arra jobban. Az egészségügyi kockázat magas, sok a rákos megbetegedés, 

aminek ez is az oka. A Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság ülésén rákérdezett erre, és azt 

állapították meg, hogy amíg nincs jogszabályi eszköz a kezükben a szankcionálásra, felderítésre (a 

rendőrség is csak nagyon nehezen mehet be az ingatlanra egy ilyen esetben), addig csupán az 

állampolgárok józan viselkedésére hagyatkozhatnak és erre kérik őket.  

 

Dr. Csáky András: ha jól tudja, égetés előtt külterületen be kell jelenteni a tűzgyújtást. Szén-

monoxid mérgezéssel kapcsolatos esemény volt-e? 

 

Petrányi Sándor: nagy mértékben csökkent Cegléd településen a beavatkozások száma az otthon 

jellegű létesítmények tűzeseteiben és szén-monoxid mérgezéssel kapcsolatban. Két esetben történt 

ilyen riasztás. Szerencsére az egész működési területükön nem történt ezzel kapcsolatban haláleset. 

Ez annak tudható be, hogy rengeteg háztartásban van már szén-monoxid érzékelő, és ennek korai 

jelzése életet ment.  

Képviselő úr számára jelzi, évekkel ezelőtt részt vett egy olyan kampányban a fővárosban, aminek 

az volt a szlogenje, hogy „Ne gyújtsa, gyűjtse!” A hulladékszállítás ill. a tűzoltóság kapcsolatát 

próbálták magasabb szintre emelni, ehhez azonban természetesen a lakosság segítsége is kell, és 

hogy a szelektív hulladékgyűjtés megvalósuljon minden háztartásban.  

 

Dr. Csáky András: a tűzoltóság egész munkáját egyértelműen minősíti az a mondat, hogy 2015. 

június 1-jétől személyi változtatás nélkül végzik a munkát. Egy munkahely hangulata is szerepet 

játszik abban, hogy bekövetkezik-e fluktuáció vagy sem. Gratulál ehhez is, és nagyon köszönik az 

egész éves tevékenységet. Az előterjesztést a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság 

megtárgyalta és elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

127/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja Petrányi Sándor tű. alezredes úrnak, a Ceglédi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 

vezetőjének a Pest Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Cegléd Katasztrófavédelmi 
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Kirendeltség Cegléd Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évben végzett tevékenységéről 

szóló beszámolóját. 

2.) Köszönetét fejezi ki a Ceglédi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság személyi állományának a 

város, illetve a térség érdekében 2022. évben végzett munkájáért. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7388 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

3.) NAPIREND: IRMÁK Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi beszámolója 

Szakmai előterjesztő: Szebenszki Bence cégvezető  

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja. 

Köszönti a Kft. képviselőit, Kostyalik Katalin szakmai igazgatót, Boris-Malik Ildikó 

intézményvezetőt. 

 

ifj. Károly Ferenc: megköszöni az IRMÁK Kft. munkáját és a beszámolót. Két kérdés merült fel a 

körzetében, amire nem tudott válaszolni. A nappali ellátás keretében az igénybe vevőknek van-e 

lehetősége dolgozni, illetve milyen egyéb programokon vehetnek részt az ellátottak? 

 

Kostyalik Katalin: az IRMÁK Kft. minden intézményénél nagyon fontos a foglalkoztatás, amely 

akkreditált és fejlesztő foglalkoztatás keretében is megvalósul. Mindenkit, aki az orvosi vizsgálatok 

és a képességei alapján foglalkoztatható, foglalkoztatják. A mindennapi programokról az 

intézményvezető ad tájékoztatást.  

 

Boris-Malik Ildikó: vannak állandó programok a nappali ellátás keretében is, hiszen annak az a 

lényege, hogy egy tartalmas időtöltést tudjanak biztosítani az ellátottaknak. Fejlesztéseket, 

esetkezeléseket biztosítanak, pedagógiai ismereteket próbálnak fejleszteni, bővíteni, mint pl. írás, 

olvasás, matematikai készségek megtartása-fejlesztése, gyöngyfűzés, tánc. Új programként jelent 

meg a nappali ellátóban az ülőtánc, a szenior tánc, ami nagyon fejlesztő és jó hatással van az 

ellátottak mindennapi életére is. Alkalmi programok is vannak és kirándulásokra is mennek, amikor 

csak tehetik.  
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Hegedűs Ágota alpolgármester: a Töredék Világ Alapítvány évekkel ezelőtt megkereste az 

egyesületet, hogy nappali rendszerből kikerülő, autizmussal élő fiatalok részére nappali 

foglalkoztatót hozzanak létre. Évekig keresték a megfelelő ingatlant, helyet erre. Most 

realizálódott, hogy a Fűtőház utcában egy volt óvoda épületét újítják fel pályázati forrásból, oda 

szeretnék ezt a nappali foglalkoztatót elhelyezni, ill. ott működtetni. Ezúton tájékoztatja az IRMÁK 

Kft. képviselőit, hogy ez nem veszélyezteti az együttműködési megállapodást, természetesen a 

jövőben is igénybe kívánják venni a Kft. szolgáltatásait egy más szegmensben. Köszöni a 

munkájukat.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem volt.  

Dr. Csáky András polgármester úr megköszönve az IRMÁK Kft. munkáját, szavazásra bocsátja a 

határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal 

elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

128/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja az IRMÁK Közhasznú Nonprofit Kft. (2730 Albertirsa, Köztársaság u. 115.) 

Támogató Szolgálatára és a fogyatékos személyek nappali ellátására irányuló 

tevékenységének 2022. évi szakmai munkájáról szóló beszámolóját a 2005. szeptember 16-án 

megkötött Ellátási Szerződés 9. pontjára hivatkozással. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7389 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

4.) NAPIREND: Magyar Máltai Szeretetszolgálat beszámolója a tanyagondnoki szolgálat 2022. évi 

feladatellátásáról 

Szakmai előterjesztő: Molnár Tamás regionális ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

testületnek. A szolgálat részéről nincs jelen senki az ülésen. Szerette volna megkérdezni, hogy hány 



13 

óvodást és iskolást szállítanak, de majd külön csatornán megkérdezi. 

 

Hegedűs Ágota alpolgármester: Mányoki Ferenc tanyagondnokkal tartja szorosan a kapcsolatot. 

Tudomása szerint ő minden nap 4 gyermeket szállít be busszal a különböző tanyákból. Jelenleg is 

zajlik egy felmérés, hogy hány fő lakik a dűlőkben ezeken a területeken, mert változott a létszám, 

és úgy tűnik, hogy több tanyán élő ember van, és lehet, hogy ez szükségessé teszi még egy 

tanyagondnoki körzet kialakítását. Ezt nyilvánvalóan az eredmények alapján fogják eldönteni 

majd.  

 

Dr. Csáky András: az is látszik a beszámolóból, hogy a tevékenység nagy része egészségügyi 

ellátáshoz kapcsolódik, ami egyre nehezebbé válik. Ezúton is köszönik a tanyagondnoki szolgálat 

munkáját.  

 

Az előterjesztéshez egyéb hozzászólás, kérdés nem lévén szavazásra bocsátja a határozati 

javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta határozatát.  

 

 

129/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Egyesület Közép-Magyarországi Régiójának 

2022. évi szakmai beszámolóját, a 17/2011. (I. 27.) Ök. határozat alapján, 2011. február 21-én 

megkötött Ellátási Szerződés III/5. pontjára hivatkozással. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
 
 

# 7390 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 
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5.) NAPIREND: Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezetének beszámolója a 

- „Gondoskodás” Hajléktalanokat Ellátó Intézmény 

 - Családok Átmeneti Otthona I-II. Intézmény 

2022. évi feladatellátásáról 

Szakmai előterjesztők: Szlankó Andrea intézményvezető, Kósa Melinda 

intézményvezető  

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

testületnek. Köszönti az ülésen Szlankó Andrea intézményvezetőt. Jól értelmezi a beszámolót és a 

jogszabályokat, hogy a Családok Átmenti Otthona tulajdonképpen egy végső menedékes otthon a 

családi konfliktusokból menekülőknek?  

 

Szlankó Andrea: ez így van, de a Családok Átmeneti Otthona őt nem érinti, az Százhalombattán 

van.  

 

László Ágnes: szeretné megköszönni az intézmény munkáját és a közöttük zajló munkát is, hiszen 

minden kérésnél teljes együttműködést tapasztal a Hajléktalanszálló vezetősége és az ott lakók 

részéről.  

Hány olyan lakó van, akik jelenleg dolgoznak? Akár közmunkaprogramban vagy azon kívül. 

Milyen arányban sikerül kitörni onnan mostanában az embereknek? 

 

Szlankó Andrea: úgy emlékszik, benne van az adat a beszámolóban, konkrét számot nem tud most 

mondani, de a létszámnak körülbelül a fele dolgozik. A Várvagnál 3 vagy 4 fő. A „kitörés” az 

egyéntől függ, hogy mennyire motiválható, illetve, hogy az adott személyiségfejlődési szakaszában 

hol tart. Sajnos ezek az emberek nem véletlenül vannak az intézményben. Van, hogy a 

problémamegoldó képességük vagy a felelősségtudatuk hiányzik. De rajta vannak az ügyön.  

 

Dr. Csáky András: 3 fő végez közmunkát, 4 fő végez alkalmi munkát, 8 fő bejelentett munkahelyen 

dolgozik. A többiek nem tartoznak ezekbe a kategóriákba. 

Köszöni az intézmény szolgáltatását. Nem olyan régen járt az intézményben, amikor adományt 

vitt. A tisztaság és a szag hiánya miatt is elismerését fejezi ki. Ez is mutatja, hogy nagyon komoly 

munkát végeznek.  

 

A napirenddel kapcsolatban egyéb hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja az I. 

határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal 

elfogadta azt, és meghozta határozatát.  

 

130/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezetének fenntartásában működő 

„Gondoskodás” Hajléktalanokat Ellátó Intézmény 2022. évi beszámolóját a 80/2017. (III. 
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2.) Ök. határozat alapján, 2017. március 8-án létrejött Feladatellátási Szerződés 17.) pontjára 

hivatkozással. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7391 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

14 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát.  

 

131/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezetének fenntartásában működő 

Családok Átmeneti Otthona I., II. Intézmény 2022. évi beszámolóját a 4/2021. (VI.17.) Ök. 

határozat alapján, 2021. június 29-én létrejött Feladatellátási Szerződés 14.) pontjára 

hivatkozással. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7392 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Kónya Ágnes Távol 
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6.) NAPIREND: SOS Gyermekfalu Magyarországi Alapítvány szakmai beszámolója a 2022. évi 

feladatellátásról 

Szakmai előterjesztő: Kiss Gergely ügyvezető igazgató 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: köszönti az ülésen az alapítvány képviselőit, Tóth Tiborné pénzügyi vezetőt és 

Illés-Szőke Szilvia családsegítő munkatársat. Az előterjesztést a Humán Bizottság megtárgyalta és 

elfogadásra javasolja a testületnek.  

A beszámolóban olvashatták, hogy az ellátás tulajdonképpen két ceglédi családot értinett az elmúlt 

év folyamán. Tudja, hogy a családokat visszaadják a helyi szolgáltatásoknak, de utána tovább 

követik-e ezen családok sorsát? Tudja, hogy terveket és programokat készítenek, de ezeknek 

milyen a hatékonysága?  

 

Illés-Szőke Szilvia: a hatékonyságot addig tudják követni, amíg a család kigondozása megtörténik, 

az önállóvá válás során támogatják őket, és a kezdeti időszakban tudnak támogatni családokat. A 

két család is, aki Ceglédről érkezett, távolabbi megoldást talált, tehát már nincsenek az alapítvány 

vonzáskörzetében, ezért esetleges a kapcsolattartás velük, szoros kapcsolattartás nincs, de tudnak 

róluk. Információik szerint a gyermekek családi körben nevelkednek és megfelelő körülmények 

között vannak. Általában egy fél éves időtartam az, amíg kapcsolatot tudnak tartani ezekkel a 

családokkal, mivel nagyon sok változás következik be az életükben. Tudomása szerint ez a két 

család jelenleg is megfelelően él és a gyermekek is jól vannak ellátva.  

 

A napirenddel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja a határozati 

javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és 

meghozta határozatát.  

 

132/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja az SOS Gyermekfalu Magyarországi Alapítványa fenntartásában működő SOS 

Gyermekfalu Kuckó Gyermekek Átmeneti Otthonának 2022. évi beszámolóját, a 215/2018. 

(VII. 26.) Ök. határozat alapján, 2018. augusztus 16-án megkötött Feladatellátási Szerződés 

14. pontjára tekintettel. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7393 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
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László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Kónya Ágnes Távol 

 

 

7.) NAPIREND: Baptista Tevékeny Szeretet Misszió szakmai beszámolója a 2022. évi 

feladatellátásról 

Szakmai előterjesztő: Kimpián Ildikó intézményvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a 

testületnek. Képviselője nincs jelen az intézménynek, de így is elmondható, hogy impozáns és 

hiánypótló a tevékenységük. Ez már korábban jogszabályi kötelezettsége lett volna az 

önkormányzatnak, örülnek annak, hogy a baptisták ezt átvállalták. A beszámoló is jó 

eredményekről szól. 

 

Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem lévén szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és 

megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta 

határozatát.   

 

133/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja a Baptista Tevékeny Szeretet Misszió fenntartásában működő Új Esély Központ 

(2700 Cegléd, Bajcsy-Zsilinszky u. 26.) 2022. évi beszámolóját, a 140/2020. (IX. 24.) Ök. 

határozat, valamint a 152/2020. (XII. 17.) és a 153/2020. (XII. 17.) polgármesteri határozat 

alapján, 2020. december 22-én megkötött ellátási szerződések 15. pontjára tekintettel. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7394 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 
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8.) NAPIREND: Gyógyhely minősítés megszerzésének megindítása 

Szakmai előterjesztő: Szűcs Ádám ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. sz. melléklete. 

 

Károly Ferenc: üdvözli az előterjesztést és köszöni az ügyvezető úr munkáját. Régóta várt lépés ez 

a jelenlegi a fürdő életében. Gratulál a fürdő területén zajló fejlesztésekhez, hiszen ez gazdagítja 

Cegléd turizmusát. Az új medence mikor nyílik, illetve a kinti medencéket mikor nyitják? 

 

Szűcs Ádám ügyvezető: május 27-én, a II. Ceglédfürdő futófesztivállal nyitja meg kapuit a 

szabadtéri fürdő, és június 10-én, a Laska fesztivállal az aquapark is. Az új medence műszaki 

átadása folyamatban van, ezt követi majd 2×15 napos terhelésmentes próbaüzem, utána pedig 

megkezdődik a terheléses próbaüzem, amikor már a vendégek is igénybe veszik a medencét. A 

biztos dátum az, hogy május 27-én már használható lesz a vendégek által a medence. 

 

Dr. Ferenczi Norbert: a körzetben lakók nevében is üdvözli az előterjesztést, egyrészt azért, mert 

szintet léphet a fürdő ezzel a gyógyhellyé minősítéssel, illetve a környékben lakóknak is az a célja 

és érdeke, hogy ebbe az irányba mozduljanak el, hiszen még élhetőbbé válik a környék, egyfajta 

utat jelöl ki az önkormányzat számára is az előterjesztés, hiszen igent mond a gyógyászatra, sportra, 

viszont azok a zajjal járó tevékenységek, nagy tömegeket mozgató bulik, amik rendszeresek a 

környéken, talán visszaszorulnak akkor, ha gyógyhellyé minősítik a fürdőt, illetve a kapcsolódó 

fejlesztéseket a sport ill. a gyógyászat felé kell elmozdítani a jövőben, és egy picit hátra lépni a 

nagy zajjal járó rendezvényektől. Nyilván nem a Laska fesztiválra gondol itt, melyet a környezet 

már megszokott, de bizony a környékben lakók számára is előrelépés ez, a környezet fejlesztése 

szempontjából is nagy előrelépés, a maga részéről is üdvözli az előterjesztést, a környékben lakók 

nevében is. 

 

Klément György: tegnap olvasta, hogy a Hotel Aquarell szálloda a Hunguest Hotels csoporthoz 

csatlakozik június elsejétől, minimum 5 éven át, és ennek a fejlesztésnek, a gyógyhellyé való 

minősítésnek gyakorlatilag ez egy országos ingyen reklám. Úgy ítéli meg, hogy ez igen komoly 

szinergizmus lesz, a kettő erősíteni fogja egymást.  

 

Dr. Csáky András: nagy iramban folyik a tervezése az új egészségügyi komplexumnak is, a kettő 

együtt fog érvényesülni és az egészségturizmus fellendülhet a térségben. Az előterjesztést a 

Gazdasági Bizottság, a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság véleményezte, és elfogadásra javasolják a testületnek.  

 

Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem lévén szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és 

megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta 

határozatát.  
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134/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Hozzájárul ahhoz, hogy a Ceglédi Gyógyfürdő és Szabadidőközpont és a mellette található tó 

környezetének gyógyhellyé nyilvánítás iránti eljárása megindításra kerüljön. 

2.) Felhatalmazza a Ceglédi Termálfürdő Kft. ügyvezetőjét, hogy az eljárás lefolytatásához 

szükséges dokumentációt beszerezze és összeállítsa. 

3.) Utasítja a Ceglédi Termálfürdő Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Ceglédi Termálfürdő Kft. ügyvezetője 
 

# 7395 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

9.) NAPIREND: Önálló képviselői indítvány – Sportkeret előirányzat megnövelése 

Előterjesztő: Kónya Ágnes önkormányzati képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság tárgyalta, és arra tett javaslatot, hogy a 

sportkeretet 29 millió forinttal emelje meg a testület, ennek forrásaként a 2023. évi költségvetésben 

az Örkényi úti beruházás önrészének megtakarításából származó 20 millió forintot, valamint a 

pályázati keretből 9 millió forintot jelölte meg.  

Az Örkényi út esetében pótlólagos beruházás szükséges a buszforduló megépítése kapcsán, amely 

eredetileg nem lett megterveztetve, mert az előzetes költségbecslések alapján nem fért volna bele, 

most pótlólag készül el. Kérdezi Vasvári Csaba ügyvezetőtől, hogy ezt nem veszélyezteti-e egy 

ilyen döntés?  

 

Vasvári Csaba ügyvezető: átszámolták a rendelkezésre álló forrást, ez alapján nem befolyásolja, ha 

elvesznek az összegből, akkor is marad elegendő forrás a pályázatból a buszforduló kialakítására.  

 

Dr. Csáky András: a Humán Bizottság is támogatta a Gazdasági Bizottság által javasolt határozati 

javaslatot.  

 

Az előterjesztéshez további hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja az ismertetett 

határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal 

elfogadta azt, és meghozta határozatát.  
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135/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Megnöveli a sportkeret előirányzatot 29 millió forinttal. 

2.) Megjelöli az 1. pontban hivatkozott előirányzat emelés forrásaként az önkormányzat 2023. évi 

költségvetésében 

2.1. az Örkényi úti beruházás önrészének megtakarításából származó 20 millió forintot, 

valamint 

2.2. a pályázati keretből 9 millió forintot. 

3.) Utasítja a hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7396 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

10.) NAPIREND: Javaslattétel térfigyelő kamerák telepítésére 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és kiegészítette a határozati 

javaslatban foglalt helyszíneket a Puttony utca - Szüret utca sarok, Malom tér és a Bercsényi – 

Mizsei – Déli utca sarok helyszínekkel, valamint megfogalmazott egy új határozati javaslatot is, 

mely szerint javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Ceglédi Rendőrkapitánysággal 

együttműködve vizsgálja meg annak lehetőségét, hogy milyen forrásból és milyen technikai 

megoldással működtethetők azok a kamerák, amiket korábban a rendőrség működtetett. A Jogi, 

Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság is támogatta mindkét 

határozati javaslatot.  

A kérdésre választ kaptak rendőrkapitány úrtól, de dönteni kell róla.  

 

Klément György: üdvözli az előterjesztést, mert lakókörzetének és választókörzetének régi kérése 

volt a Törteli út megfigyelése, ebben mind a kifelé, mind a befelé irányuló forgalom belekerül. A 

Puttony utca – Szüret utca megfigyelése szintén belekerül, az ottani lakók közérzetének javításához 

is mindenképp hozzájárul, illetve a városból kiszállított szemétnek egyik útvonalát is fel fogják 
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venni ezzel. Az lenne a legjobb, ha ez riasztó jelleggel hatna és nem lenne több szemét kiszállítás, 

de ha mégis megtörténik és tudnak azonosítani egy illegális szemét kiszállítót, akkor már megérte.  

 

ifj. Károly Ferenc: a Gazdasági Bizottság ülésén is jelezte, amennyiben van lehetőség, jó lenne 

tudni a régi kamerákról (amelyeket az 1. napirendi pontban érintettek már), a helyzetükről, jó lenne 

rendbe tenni ezeket. A kamerák esetleg működnek-e vagy részben működnek-e, milyen állapotban 

vannak? A következő ülésre jó lenne erről egy tájékoztatást kapni. Első körben a helyszínek 

érdeklik, az egyik, amelyről tud, a Kőrösi úton befelé a temetőnél, a Cegléd táblánál volt egy ilyen 

kamera, nem tudja, ez működik-e. A Vörösmarty térnél is volt egy kamera. Ezek nem részei a 

mostani előterjesztésnek. Polgármester úr kérte a rendőrkapitány urat, hogy ezeket ők is nézzék 

meg. Szeretné látni a teljes listát a régi kamerákról, amelyeket az évek során bővítettek is, hogy 

pontosan hol voltak ezek a kamerák és milyen állapotban vannak. A következő ülésre szeretné ezt 

kérni.  

 

Dr. Csáky András: irodavezető úr fog válaszolni, de azzal egészíti ki, hogy a szerverbővítés 

megtörtént, ami ezt lehetővé teszi.  

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: szerverbővítés nem történt, de a rendszer elvileg még tudja fogadni 

az új kamerákat. Van más technikai megoldás is, nem szükséges hozzá a szerver bővítése. Azok a 

térfigyelő kamerák, amelyeket Károly képviselő úr említett, ahogyan a rendőrkapitány úr is 

elmondta, valamennyi még 2008-ban, a Pest Megyei Rendőrkapitányság által megpályázott 

összegből épült ki, és ezek 2015. óta egyáltalán nem működnek. Az előző önkormányzati ciklusban 

született egy olyan döntés, hogy az önkormányzat hajlandó átvenni ezeket a kamerákat 

üzemeltetésre, amennyiben a rendőrség ezeket megjavíttatja, és működő állapotban átadja az 

önkormányzatnak. Ez nem történt meg.  

Mivel ezek a kamerák állami tulajdonban vannak, megkeresték az államot is azzal, hogy ilyen 

feltételekkel megigényelnék a kamerákat, de válasz nem érkezett. Az önkormányzatnak az lenne 

segítség, amivel kapcsolatban a rendőrséggel egyeztetni kell, hogy miután ezeken a helyszíneken, 

ezeken a villanyoszlopokon van kiépített áramvételezési lehetőség, ha a rendőrség ahhoz 

hozzájárulna, hogy a régi, nem működő kamerákat leszereljék és az önkormányzat ezeket a 

fogyasztási helyeket a nevére átíratva ezeket tudná működtetni, akkor viszonylag alacsony 

költségen tudnák telepíttetni a kamerákat ezekre a helyszínekre.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: azért fontos, hogy ezeket a 2008-ban telepített kamerákat rendezzék, mert a 

ceglédiek nagyon sokszor azt hiszik, hogy ezek a kamerák működnek, és ha valami baleset éri őket, 

vagy valamilyen bűncselekmény áldozataivá válnak, akkor azt gondolják, hogy a kamerák 

felvételei segíthetik abban őket, hogy az áldozat szerepből kilábaljanak és nagyon sokszor azzal 

szembesülnek, hogy nemleges választ kapnak arra, hozzájuthatnak-e a felvételhez ill. a eljárásban 

felhasználhatók-e ezek a felvételek, hiszen látják a kamerákat, és ennek van is valamilyen 

visszatartó ereje az elkövetők irányába is, de már 2008-ban az alkalmazott technológia is olyan 

volt, aminél a mai időkben már van sokkal jobb. Sokkal jobb felbontásban, rendszámfelismerő 

rendszerrel ellátott, éjjellátó, színes, mozgásérzékelős kamerákat lehet feltenni, amelyek 

alkalmazása igen erős igénye a ceglédieknek. Kifejezetten támogatja a bizottság által hozott 

előterjesztést ezzel kapcsolatban.  

 

Dr. Csáky András: a bizottság csak módosította a javaslatot. 
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Imregi Tibor: kapitány úr beszámolójánál szó volt az inaktív kamerákról. A Malom téri kamerát ő 

kérte, hogy kerüljön bele, ugyanis ott volt egy kamera, de kb. másfél-két hónappal ezelőtt egy 

sajnálatos baleset miatt ez a kamera kitört, egy autó olyan sebességgel hajtott neki, hogy kettétörte, 

így ez egy visszahelyezés lesz. Tudomása szerint ez is egy inaktív kamera volt, tehát ezzel már 

eggyel csökken az inaktív kamerák száma.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: két határozati javaslat van. A bizottság megfogalmazta határozati javaslatát 

és a jegyzőkönyvbe az került bele, hogy javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Ceglédi 

Rendőrkapitánysággal együttműködve vizsgálja meg annak lehetőségét, hogy milyen forrásból és 

milyen technikai megoldással működtethetők azok a kamerák, amiket korábban a rendőrség 

működtetett. 

 

Dr. Csáky András: felolvasta a határozati javaslatot korábban. 

 

Dr. Ferenczi Norbert: polgármester úr az imént azt említette, hogy a bizottság nem hozott 

előterjesztést. Azért olvasta fel még egyszer, mert ha így fogadják el, ahogy le van írva, akkor 

maguk is csak javasolják a testületnek, ami ők maguk. Tehát úgy kellene módosítani, hogy „a 

Képviselő-testület úgy dönt, hogy …”  és ha azonnali határidő marad benne, úgy gondolja, elég 

gyors intézkedést fognak kapni a hivataltól, de lehet, hogy elegendő lesz a következő Képviselő-

testületi ülés is.  

 

Dr. Csáky András: ez bizottsági határozat volt, a bizottság csak javasolhat. A Képviselő-testület 

dönt a határozat szerint, de ez meg is született már tulajdonképpen a rendőrkapitány úr jelentése 

alapján. Jegyzőkönyvbe mondta, ami rögzítésre is került.  

 

Fehér István: most fedezték fel, hogy a ma kézhez kapott anyagban Bercsényi-Mizsei-Déli út sarok 

szerepel, ez helyesen Bocskai út. 

 

Dr. Csáky András: elírás történt, most akarta mondani. Szavazásra bocsátja az I. határozati 

javaslatot ezzel a bizottság által javasolt kiegészítéssel ill. javítással együtt. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

136/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Bővíti Cegléd város térfigyelő kamerarendszerét – figyelemmel a 92/2023. (III. 21.) Ök 

határozatára is - a 2023. évi költségvetés előirányzat erejéig melynek érdekében az alábbi 

feladatrangsort állapítja meg: 

1.1. Örkényi út és a Márvány utca kereszteződése 

1.2. Ugyer XII. dűlő és az Erdős dűlő kereszteződésébe 

1.3. Cegléd, Jászberényi úti felüljáró körforgalom, meglévő kamerák cseréje  

1.4. Alszegi út – Széchenyi út sarok (bejövő forgalmat nézi)  

1.5. Fűtőház utca gyalogos felüljáró Fűtőház utcai oldal.   

1.6. Török Ignác utca 
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1.7. Pesti út – Bajcsy-Zsilinszky út sarok  

1.8. Mizsei út – Várkonyi utca sarok 

1.9. Törteli út – Szolnoki út (kimenő forgalmat nézi) 

1.10. Puttony utca - Szüret utca sarok 

1.11. Malom tér 

1.12. Bocskai – Mizsei – Déli utca sarok 

2.) Az 1.) pont szerinti feladatrangsorban szereplő egyes tételek átlépésére csak abban az esetben 

van lehetőség, ha az műszakilag indokolt, vagy az adott tétel műszaki okok miatt nem 

megvalósítható. 

3.) Felhatalmazza a polgármestert a szükséges beszerzési eljárások lefolytatására, 

jognyilatkozatok megtételére, szerződés, megrendelők aláírására. 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére 

 

Határidő: folyamatos, a fedezet rendelkezésre Felelős: dr. Csáky András polgármester 

állásának esetén 

 
# 7397 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

137/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) úgy dönt, hogy a Ceglédi Rendőrkapitánysággal együttműködve megvizsgálja annak 

lehetőségét, hogy milyen forrásból és milyen technikai megoldással működtethetők azok a 

kamerák, amiket korábban a rendőrség működtetett. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére 

 

Határidő: 2023. májusi testületi ülés Felelős: dr. Csáky András polgármester 

 
# 7398 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 
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Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Kónya Ágnes Távol 

 

11.) NAPIREND: Hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet 

módosítása - Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: utcákat vontak be a szolgáltatásba, illetve a bizottsági ülésen már tisztázódott, 

hogy véletlenül maradt ki a mellékletből a Fehér képviselő úr által hiányolt utca, amelyet már 

korrigáltak. Az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság 

megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek.  

 

Tarr Felicián: a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás bővítése környezetvédelmi szempontból is 

kiemelt jelentőséggel bír, mind a körzet, mind az ott lakók szempontjából. Megköszöni 

polgármester úr és a hivatal gyors előkészítő munkáját a jelzését követően. Az ott lakók nevében 

előre is köszöni a támogatást.  

 

ifj. Károly Ferenc: kéri a Vett út és környéke bevonásának vizsgálatát is, hogy meg tudnák-e ezt 

tenni. Konkrétan a Mizsei út és a Kőrösi út közötti területről van szó, amely a körzetének a 

külterületi részét jelenti, nevesítve a Laszip dűlő, Károlyi dűlő, Értemen belül és kívül dűlők, 

Kormuth dűlő, stb., tehát a Kőrösi és Mizsei út között élők jelezték, miután látták a napirendet a 

meghívóban, hogy szeretnék igénybe venni ezt a szolgáltatást. Nem tudja, pontosan mi ennek a 

folyamata, de szívesen szervez lakossági fórumot ezzel kapcsolatban. Kéri a hivatal segítségét, 

hogy itt is elindulhasson ez a folyamat. Nem tudja, milyen sűrűn van lehetőség a külterületen a 

hulladékszállításra, külterületen is heti egy szállítás van-e mint belterületen, vagy van-e arra 

lehetőség, hogy kéthetente vagy havonta egyszer szállítsanak ezen a területen?  

 

Dr. Csáky András: arra kéri képviselő urat, hogy írásban küldje meg, hogy pontosan mely utcákról 

van szó, akkor tudja felvenni a szolgáltatóval a kapcsolatot. Kéri, hogy siessen ezzel, mert július 

elsejétől a MOL veszi át a hulladékgazdálkodást, még előtte próbálják megtenni ezeket a 

korrekciókat.  

 

Klément György: konkrétan két dűlőt szeretne megnevezni a körzetében, a Pesti ill. Seres dűlőket, 

amelyek útalappal ellátott utak, a Seres dűlőnek mintegy 800 métere portalanítva is lesz az idei 

évtől, tehát bejárható lesz, és ez két igen sűrűn lakott dűlő.  

 

Dr. Csáky András: képviselő úrtól is azt kéri, írásban juttassa el kérését, és akkor együtt kezelik a 

kettőt.  

 

Klément György: konkrétan megnevezte a két dűlőt. Pesti dűlő és Seres dűlő. 
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Dr. Csáky András: tehát nem küldi be írásban.  

 

Hegedűs Ágota: az országos TeSzedd akció április 22-29-ig tart. Ennek kapcsán körbejárták 

Cegléd külterületeit, hogy hol találnak illegális hulladéklerakókat. Sajnos még mindig vannak. 

Azért üdvözli ezt az előterjesztést, mert úgy gondolja, ha lesz hulladékgyűjtés a külterületen, talán 

kevesebb szemét kerül illegális hulladéklerakókba.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: megkönnyítve a testület munkáját, és hogy a kézzel írott feljegyzések ne 

vesszenek el, jegyzőkönyvbe kerüljenek, javasolja, hogy határozat formájában döntsenek erről. 

Azért vannak itt, hogy testületileg ülésezzenek és működjenek, és ha van lehetőségük határozatot 

hozni az ügyben, akkor hozzák meg. Javasolja, hogy „Cegléd Város Önkormányzatának 

Képviselő-testület kezdeményezze a DTKH-nál a következő dűlők bevonását a kommunális 

hulladékszállításba: „ és ide mondják be a képviselő kollégák azokat a dűlő neveket, ahol ezt 

kezdeményezik. Ha a rendeletmódosítás ezen határozat alapján bejön, oda még mindig tudnak tenni 

módosító indítványokat, és akkor tiszta az ügy, nem kell jegyzetelni, nem veszik el, nem kell 

leveleket küldözgetni, hanem a döntés a maga súlyától fogva halad.  

 

Dr. Csáky András: jegyző asszony jelzi, hogy ebben a formában, ahogy frakcióvezető úr elmondta, 

nem jó, mert rendeletalkotásról van szó.  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: jó határozati formában is, de frakcióvezető úr azt mondta, 

hogy azt még tudják módosítani, amikor már a testület előtt lesz a rendelet. Nem tudják módosítani, 

mert akkor nem léphet hatályba a rendelet június elsején. Most kell meghozni a határozatot és 

beletenni a dűlőket, az alapján a májusi testületi ülésre – a közszolgáltatóval egyeztetve – 

előterjesztik a rendeletmódosítást, amely június elsejével hatályba tud lépni. A rendeletet helyben 

nem lehet módosítani, mert akkor a módosítás nem tud beleépülni, és így nem tud hatályba lépni a 

rendelet. Most tegyék meg azokat a javaslatokat, amiket szeretnének viszont látni a rendeletben és 

a közszolgáltatásban.  

 

Klément György: tehát a kettőspont után a Pesti dűlőt és a Seres dűlőt javasolja a határozatba.  

 

ifj. Károly Ferenc: Vett út, Nagy Pál dűlő, Laszip dűlő, Értem dűlő, Értemen belül dűlő, Értemen 

kívül dűlő, Kormuth dűlő.  

 

Az előterjesztéshez további hozzászólás, kérdés nem volt.  

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet és megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és megalkotta rendeletét.  

 

A 9/2023. (IV.27.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 11/a sz. melléklete. 

 
# 7399 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 
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ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

Szavazásra bocsátja a szövegszerűen megfogalmazott határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát.  

 

138/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Kezdeményezi a DTKH Nonprofit Kft felé az alább felsorolt dűlők bevonását a 

hulladékszállításba: 

1.1. Pesti dűlő 

1.2. Seres dűlő 

1.3. Vett út  

1.4. Nagy Pál dűlő 

1.5. Laszip dűlő 

1.6. Értem dűlő 

1.7. Értemen belül dűlő 

1.8. Értemen kívül dűlő 

1.9. Kormuth dűlő 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7400 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

12.) NAPIREND: Köztemető díjainak felülvizsgálata – Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: erről egyszer már döntöttek, de ki kellett függeszteni és véleményeztetni kellett 
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az anyagot, amely megtörtént. Az előterjesztést a Gazdasági Bizottság, a Jogi, Ügyrendi és 

Közbiztonsági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják 

a rendelet-tervezetet.  

 

Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet és 

megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és megalkotta 

rendeletét. 

 

A 10/2023. (IV.27.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 12/a sz. melléklete. 

 
# 7401 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

13.) NAPIREND: 2023. évi egyéb felújítási feladatok priorizálásának módosítása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és javasolja módosítani a 

„B” határozati javaslatot azzal, hogy az 1.2. pontban a Jókai utca felújítása a Köztársaság utca és a 

Puskaporos utca között, maximum nettó 50 millió forint értékhatárig valósuljon meg, továbbá egy 

4. pontot is javasol a határozatba fogalmazni, mely szerint „úgy dönt, amennyiben az 1.2. pontban 

hivatkozott beruházás közbeszerzést igényel, helyette a Jókai utca Rákóczi utca és Köztársasági 

utca közötti szakaszának felújítását valósítja meg.” 

 

László Ágnes: támogatja az előterjesztést, de aggodalmát fejezi ki, mert februárban meghozták a 

döntést az idei beruházásokról, és ilyenkor a képviselőknek lehetősége volt elmondani, hogy 

milyen beruházásokat szeretnének a körzetükben. A lakosságot kell kiszolgálni, de attól tart, hogy 

elindíthatnak egy lavinát ezekkel az aláírásgyűjtésekkel kapcsolatban, még ha lakossági 

kezdeményezés is, mert bármelyik képviselő felállhat egy következő ülésen egy olyan papírral, 

hogy az ő lakói is kérték, hogy egy ütemben oldjanak meg az utcában mindent. Itt máris elcsúszik 

a költségvetés, és amikor februárban többen kiírták azt, hogy a körzetükben mi fog megvalósulni, 

bekövetkezhet előbb-utóbb, hogy az mégsem fog megvalósulni. Ismételten az lesz, hogy át fogják 

verni az embereket, mert egy-két millió ide és oda, és el fog fogyni a keret, a prioritási listák pedig 

nem fognak teljesülni, ami azt fogja tükrözni, hogy a testület egyszerűen megvezette a lakosságot. 

Támogatni fogja, mert a Jókai utca állapota tényleg kritikus, de több utca is van, ami hasonló 

státuszban van most Cegléden. A Köztársaság utca másik fele, ami a 3-4. választókerület határán 
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van, hatalmas forgalmat bonyolít le, és egy kicsit nagyobb prioritást kellene, hogy élvezzen, mint 

egy kisebb utca.  

 

Dr. Csáky András: nagyobb utca, nagyobb költségek.  

 

Hegedűs Ágota: részben igazat ad László Ágnesnek, de a Jókai utca két szakaszra osztódik. 

Lekommunikálta, hogy a Jókai utcát felújítják, és először a Rákóczi út és a Köztársaság utca közötti 

szakaszra készült a költségvetés, mivel azonban a lakosok nagyon várják, hogy az a rész is 

megújuljon, ahol nagyon sok családi ház van, ezért úgy gondolták, hogy inkább a Köztársaság utca 

és a Puskaporos utca közötti szakasz újuljon meg, és elengedik a Rákóczi út – Köztársaság utca 

közötti szakaszt. Ez majdnem ugyanannyi pénzbe kerül, nem borul meg a költségvetés emiatt. 

Mindenképpen kéri a képviselőket, hogy az utcának a Köztársaság utca – Puskaporos utca közötti 

szakasz felújítását támogassák.  

 

Földi Áron: olvashatták, hogy nem lesz cserélve az ivóvíz hálózat. De van-e tervezve ezen az utcán 

a csapadékvíz-elvezetés? Ugyanis a Puskaporos utcának az a nagy baja, hogy nem lett beépítve a 

csapadékvíz-elvezetés, azóta is pocsolyák állnak folyamatosan.  

 

Magyar Károly: azt mondta Hegedűs Ágota, hogy így nem változik a sorrend, de megint eggyel 

lejjebb került a Csengettyűs utca, a 16. helyre. Nem tudja, hogy mikor fogják lezárni végre a 

prioritás prioritását, mert van olyan utca, ami még nem lett befejezve, de tavaly el lett kezdve. A 

sorrendek változtatásával nem lesz kész hamarabb az út egyik helyen sem, főleg a Sorház utcánál, 

mert azt is a Csengettyűs utca után döntötte el Ferenczi úr, hogy a Sorház utca is meg legyen 

csinálva. Mivel a közmű ott kiváltásra kerülne, nem is vették figyelembe annak a munkának az 

idejét és azt, hogy elvállalja-e a Bácsvíz, mert a Bácsvíz gördülő ütemtervében nincs benne ez az 

egész.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: Magyar képviselő úrnak elmondja emlékeztetőül, hogy az elmúlt évi 

költségvetésben külön soron szerepelt a Sorház utca, csak vonal alatt maradt. Most a prioritási 

sorrendek között szerepeltették, majd meglátják, hogy így vonal fölé kerül-e. Tehát az elmúlt évi 

költségvetésben is benne volt, ahogyan a Csengettyűs utca is. Pályáztak rá, de a pályázattal 

kapcsolatban azt az információt kapták, hogy az első körös pályázaton nem nyert, utána pedig a 

második körös fordulóban nem hirdették ki a győztesek között. A Sorház utcára ugyanúgy szükség 

van, mint a Csengettyűs utcára, és az elmúlt évi költségvetésben is benne volt már. Mindannyian 

nagyon várják a saját utcák megvalósulását, teljesen egyetért azzal, hogy a lakosság igényeit ki kell 

szolgálni. Arra vár, hogy mikor történnek meg ezek a megrendelések, most április van, mindjárt itt 

a nyár, addig kétszer üléseznek még, kétszer tudnak ránézni a prioritási listák megvalósulására, és 

még mindig arról beszélnek, hogy a második helyen lévő merre kanyarodjon. Lassan el kellene 

kezdeni ezeknek a végrehajtását, mert már két hónap eltelt a költségvetés elfogadása óta, és az 

előterjesztések között a járdával kapcsolatban a Kossuth Ferenc utca még mindig 7 millió forinttal 

többe kerül. Vajon azért, mert két hónapja még mindig nem kezdték el és kiszolgáltatják magukat 

az építési inflációnak? Egyetért a felvetésekkel. Még nem indultak meg a munkák, pedig nagyon 

meg kellett volna már indulniuk. 

 

Dr. Csáky András: tavaly nem épült meg, már tavaly is szerették volna, de a testület úgy döntött, 

hogy ne épüljön mg.  
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Hegedűs Ágota: a Jókai utcában nem kell megcsinálni a csapadékvíz-elvezetést, mert ott a lakosság 

önerőből évekkel ezelőtt megcsinált egy árkot. Kint volt a helyszínen szakemberrel, annak az 

ároknak a lejtése nem a Puskaporos, hanem a Köztársaság utca felé megy, tehát elvezeti a 

csapadékvizet, azt nem kell megépíteni. Ez a szakemberek véleménye is.  

 

Takátsné Györe Anett: Magyar Károly észrevételére reflektál. Mindenki türelmét kéri. Úgy 

gondolja, a prioritási lista vissza fog mindig kerülni ide. Nyilván amikor a hivatal hozzáfog egy 

munkálathoz, akkor derülnek ki és merülnek fel különböző problémák. Tudják, hogy ez a lista 

önmagában olyan értelemben nem szabálykövető, hogy ha problémák merülnek fel vagy valami 

lassítja a folyamatot, plusz munkát igényel, akkor ezeket a tételeket ugorni is szokták. Ez mindig 

elébük fog kerülni, pontosan azért, mert amikor hozzákezdenek egy beruházáshoz, akkor 

felmerülhetnek egyéb problémák, amelyet testületi ülésen tudnak megbeszélni.  

Sajnos az áthozott maradványértékek is mutatják, hogy mennyi beruházással megcsúsztak a tavalyi 

évről, legyen ez csapadékvizes beruházás vagy útfelújítás. Reméli, kicsit gyorsabb lesz a tempó, 

mert a tavalyi évben lényegesen több minden el tudott volna készülni ebből az összegből, mint a 

jelen évben. Rugalmasabban kell hozzáállni ebben az évben. Tényleg meg vannak késve már.  

 

Dr. Csáky András: a tavalyi év ugyanezen időszakában messze nem állt ennyi forrás rendelkezésre. 

Az Infineonnak történt ingatlaneladás növelte meg a mostani forrásokat.  

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: tájékoztatásul elmondja, hogy a Jókai utca ezen szakaszán 

csapadékvíz-elvezető rendszer megújítása is benne van a költségvetésben, be van tervezve. 

Amennyiben új aszfaltot kap az utca, akkor hozzá kell igazítani a csapadékvíz-elvezető rendszert, 

hiába van kiépítve, muszáj lesz hozzányúlni, ezt a költségek tartalmazzák is.  

 

Dr. Csáky András: a későbbi viták elkerülése érdekében felhívja a figyelmet az előterjesztésnek 

arra a pontjára, hogy ha elfogadja a testület a javaslatot, akkor az ivóvíz-vezeték rekonstrukciós 

munkája nélkül fogadja el, tehát az a kockázat, hogy megcsinálják az u tat és azt követően gondok 

lesznek. A 3. pont azt tartalmazza, hogy a gördülő fejlesztési tervet alakítsák úgy át, hogy ezek 

beleférjenek. A Bácsvíz arról tájékoztatta (a híradásokban is megjelent, hogy nagyon nehéz 

helyzetben vannak a vízszolgáltatók, talán most várható valamilyen változás), hogy a bérleti díjjal 

is csúszni fog, tehát a forrás is átmenetileg szűkül. 

 

László Ágnes: kérdezi alpolgármester asszony szerint ezekkel a feltételekkel, amit most 

polgármester úr elmondott, hogy nem lesz vízvezeték-csere, így is támogassák ezt a kérést? Vagy 

visszatérnek oda, mint a Szent Imre herceg utca esetén, ahol egy 2 m2-es utólagos felvágás miatt 

hónapokon keresztül folyt a kálvária, hogy mi és kinek a hibája. Támogatja, hogy csinálják meg az 

utat, de mi történik akkor, ha utána, néhány hónappal vagy egy-két évvel később a Bácsvíz mégis 

bejelenti azt, hogy fel kell vágni az utat?  

Több olyan út is van, ahol látszik, hogy utólagos csatornázás stb. miatt a süllyedést nem lehet 

elkerülni, ez tapasztalat.  

Takátsné Györe Anett azon hozzászólására reagál, amikor azt mondta, hogy tempózzon a hivatal 

ezt vagy azt megrendelni. Igazából egy fél napot eltölthetnének azzal, hogy mi nem valósult meg, 

pl. sportcsarnok, Jászberényi úti felüljáró. Ott valahogy soha nem volt sürgős az, hogy csinálják 

meg. Minden egyes testületi ülésen elhangzik, hogy lassú a tempó.  
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Takátsné Györe Anett: nem menne bele annak felsorolásába, hogy mi történt az előző ciklusban és 

ebben a ciklusban, mert nagyon véres lenne a szája, hiába mondja polgármester úr és képviselő 

asszony is. Ebbe ne menjenek bele. A sportcsarnok tervezése és megálmodása sem most kezdődött, 

és már nagyon sokszor emlegette, hogy nem polgármester úrnak, hanem az országgyűlési 

képviselőnek köszönhető, hogy egyáltalán ebből a sportcsarnokból lesz valami. Ha nem tudott 

volna támogatást szerezni hozzá, akkor igencsak elvérzett volna, hiába tűzi a mellére polgármester 

úr a sportcsarnokot. Ne menjenek bele tehát, hogy mi történt, úgy hiszi, még egy ciklussal együtt 

sem érnék utol az előző ciklust.  

A Bácsvíz és az útburkolatok kapcsán elmondja, sajnos amikor egy út elkészül, a gépek olyan 

mozgást eredményeznek az út készítése közben, hogy elképzelhető, hogy a földben lévő 

rendszerben meghibásodás történhet. Így magyarázták neki, de nem szakértője. Ezeket nem tudják 

elkerülni. A Szent Imre herceg utca kapcsán próbálta a hivatal és a Bácsvíz felé is jelezni és egy 

közreműködésre irányt mutatni jobbító szándékkal, mert azt a gördülő fejlesztési terv tartalmazta, 

annak a szennyvíz bélelését. Erre próbált rámutatni, hogy sokkal szorosabbra kell kötni ezt az 

együttműködést, hogy esetlegesen egy ekkora beruházásnál ezek megtörténjenek. Minden egyes 

útmunkánál sajnos a gépek mozgása előidézheti azt, hogy meghibásodás történhet a földben lévő 

vezetékekben. Ezek nem elkerülhetők. Mivel a Jókai utca nem igényel nagyobb költségvetést, mint 

az előző, ő is indokoltabbnak tartja ezt a szakaszt rendezni, amely fontos az ott élők számára.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: nem tudja, mennyire sikerült a Bácsvízzel ennek a bizonyos 

együttműködésnek a fonalát felvenni, mert úgy látja, hogy a Bácsvíz nem tesz mást, mint 

visszadobja a labdát a városnak. Köztudomásúvá vált, minden ceglédi tudja, hogy valamiért a Szent 

Imre herceg utcát is felvágták, most a Múzeum utcát is felvágták. Most úgy zajlik az egyeztetés, 

hogy ahol aszfaltoztatni szeretnének, ott javasolja, hogy cseréljék ki a vízvezetéket. Az a taktikája, 

hogy az a biztos, ha kicseréli a város. Ezt vagy tudomásul veszi az ember, vagy felvállalja a 

kockázatot. Sajnos a megfelelő szakértelemmel a Bácsvíz rendelkezik és ezt a kockázatot a 

Bácsvíznek kellene felvállalnia, de szemmel láthatóan ezt nem teszi meg, e Képviselő-testületre 

hárítja a kockázatot. Viszont, ha mindenütt kicserélik a vizet, akkor nem fognak tudni eljutni a 

prioritási lista közepére sem. Még egyszer hozzáteszi, hogy még az első pontig sem jutottak el. 

Április van és nem azt kérdezgetik, hogy az 5., 6. mikor fog következni, hanem azt állapítják meg, 

hogy az első sincs kész, el sem indult. A következő testületi ülésig még türelmes, de akkor már 

lehet, hogy az interpelláció eszközével fog élni, hogy hol tart a dolog. Polgármester úr is elmondta, 

hogy a szükséges források rendelkezésre állnak, lehet, hogy azt is meg kell kérdeznie, hogy hol 

tartanak a kapcsolódó szerződéskötések az ingatlanértékesítéssel kapcsolatban. Nagyon bízik 

abban, hogy a májusi jó idővel már tudnak lépni ezekben a dolgokban. Támogatja alpolgármester 

asszony javaslatát azzal kapcsolatban, hogy a Jókai utcának az a része valósuljon meg, amire 

inkább van lakossági igény, hiszen beadvány van a Képviselő-testület előtt, a beadvány kapcsán 

pedig dönteni kell.  

 

Magyar Károly: tegnap a Tavasz utca – Liliom utca környékén járt, kátyúztak. Maga a kivitelező 

mondta, hogy értelmetlen a kátyúzás, mert a padka magasabb, mint az út, és a csapadékvíz nincs 

elvezetve. Ha valamit csinálnak, ki kellene menni megnézni, megtervezni, és legalább árkot 

csinálni, vagy az árkot kimélyíteni. Kétévente kátyúzzák ugyanott, ugyanazokat a részeket, 

emellett nem változik semmi, csak a rengeteg pénzt költik rá. Csapadékvíz-elvezetés és 

padkarendezés nélkül nem valószínű, hogy sok utcában jó lesz ez a javítás.  
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Dr. Czinege Imre: az 1998-as Európai Uniós irányelv az egészséges ivóvízről és a 2023-as ajánlás 

sem tartalmazza azt, hogy az azbeszt vízvezeték csöveket ki kell cserélni, ennek a magyarázata 

jelenleg az, hogy az azbeszt vízben nem oldódik, tehát nem kerül a szervezetbe, ellentétben azzal, 

amikor az azbeszt (ami egyébként egy kitűnő anyag, sok jó tulajdonsággal) a levegőben van, porlik, 

esetleg elvágják. A Képviselő-testület bármilyen okos ez, nem érdemes ezzel most foglalkoznia, 

hiszen semmiféle hazai és Európai Uniós jogszabály, ajánlás nem foglalkozik azzal, hogy ki kell 

cserélni a csöveket – feltételezi, nem téved sokat, ha azt mondja, hogy jövőre sem foglalkoznak 

majd vele. Megkereste a vonatkozó ajánlást. Aki nem hiszi, járjon utána. 

 

Dr. Csáky András: nem közegészségügyi szempontból került az anyagba ez, hanem azért, mert a 

kivitelezés során a nagy gépek olyan rezgéseket indítanak el a földben, ami esetlegesen a műanyag 

csőnél jóval törékenyebb azbeszt csövek sérülését idézik elő, ezért adta ki csak feltételesen a 

Bácsvíz Zrt. a hozzájárulását az egyeztetés kapcsán.  

Az az igazság, hogy kivéreztették a víziközműveket. 2012 óta változatlan áron kötelesek 

szolgáltatni, lényegében a forrásaikat felélték, nincs forrásuk ezeknek a cseréjére. Biztos abban, 

hogy ha lenne rá forrása a cégnek, megcsinálná, a Bácsvíz vezetése ebből a szempontból mindvégig 

nagyon korrekt az önkormányzatokkal szemben.  

 

Dr. Ferenczi Norbert (ügyrend): 5 perc szünetet kérnek.  

 

 

Dr. Csáky András polgármester úr 5 perc szünetet rendel el. 

 

Szünet vége. 

 

 

Dr. Ferenczi Norbert: képviselőcsoportjuk továbbra is támogatja a Gazdasági Bizottság javaslatát, 

ugyanakkor megfogalmazódott bennük egy igény, méghozzá információra vonatkozóan. 

Polgármester úr részéről elhangzott, hogy a Bácsvíz kivéreztetésre került, magyarul úgy látszik, 

hogy a feladatát nem tudja teljes körűen ellátni. Kiegészítő határozati javaslattal élnek ezért, 

különös figyelemmel arra, hogy döntési helyzetbe kényszerül a Képviselő-testület a víziközmű 

vagyon kapcsán. Korábban hoztak már ezzel kapcsolatban döntést, nem kívánták akkor átadni az 

állami szolgáltatónak. A jelenlegi szolgáltatóval kapcsolatban a polgármester úr arról adott 

tájékoztatást, hogy az nem tudja a kapcsolódó feladatokat elvégezni, az általuk felújítandó utak 

alatt nem tudja kicserélni a vízvezetékeket sem. De akkor lesznek nyugodtak, ha a Bácsvíz ezt le 

is írja a város számára. Ezért arra kérik fel a polgármester urat, hogy szerezzen információt a 

Bácsvíztől arra vonatkozólag, hogy a ciklus végéig előttük lévő időszakban a Bácsvíz milyen 

felújítási munkákat, milyen vízvezeték-, szennyvízvezeték-cseréket tervez, erre milyen források 

állnak rendelkezésre, továbbra is képes-e a kapcsolódó bérleti díjat a közművagyonnal 

kapcsolatban fizetni? Ez alapján a következő évben már tudják vizsgálni, hogy hogyan priorizálják 

a következő költségvetés elkészítésekor az utcákat, mert ha a Bácsvíz azt mondja, hogy bizonyos 

utcákban felújítja, mert az szükséges, akkor vagy a bérleti díjból rendelkezésre álló forrásokat 

irányítják oda, vagy pedig saját forrást irányítanak oda, hogy a szükséges útfelújítási munkálatok 

elkészüljenek. Ez nagyon komoly egyeztetési munka, amire azért van különösen szükség, mert a 

víziközmű vagyon esetleges átadása továbbra is porondon van. Döntési helyzet fog előállni, amivel 
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kapcsolatban a Képviselő-testületnek információra van szüksége. Feketén-fehéren jelentkezik a 

probléma, mert a Bácsvíz le is írta, hogy az önkormányzat cseréljen vízvezetéket, ahelyett, hogy – 

véleménye szerint – a feladatát ellátva, mint szolgáltató, időről-időre cserélné ezeket a vezetékeket. 

Nem kárhoztatja a Bácsvíz vezetését, ha ez egy helyzet, akkor egy helyzet, de kezeljék a helyzetet 

és kapják meg a szükséges információkat.  

Javaslatát szövegszerűen megfogalmazza. 

 

Dr. Csáky András: nem szükséges határozatot hozni, délután elküldi ezt a levelet, amit képviselő 

úr kér.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: szeretné, ha határozatban rögzítenék, mert akkor biztos, hogy nyoma van a 

jegyzőkönyvben, biztos, hogy előterjesztés születik belőle és biztos, hogy az önkormányzat 

legfelsőbb fóruma képbe kerül. Tudja, hogy polgármester úr ez ügyben szívesen ír levelet, de a 

Képviselő-testület is szívesen kifejezi ezirányú szándékát, ha ezt a polgármester úr megengedi. 

Javaslata: „Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testület kérje fel polgármesterét arra, hogy 

folytasson tárgyalásokat a Bácsvíz Zrt-vel a következő témákban: az előttünk lévő ciklusban 

végrehajtandó beruházások, a képessége arra, hogy a víziközmű vagyon kapcsán a bérleti díjat a 

későbbiekben képes-e fizetni, és ezzel kapcsolatban hozzon előterjesztést polgármester úr a 

Képviselő-testület soron következő ülésére.” 

 

Dr. Csáky András: ez egy tájékoztatás kérés. Mi legyen az előterjesztés tárgya?  

 

Dr. Ferenczi Norbert: az előterjesztés tárgya többféle lehet, például a prioritási listák változása, 

mert a Bácsvíz azt fogja mondani, hogy bizonyos utcákban muszáj kicserélnie a vezetékeket, és 

van is rá forrása, akkor ahhoz az önkormányzatnak forrást kell rendelni. Nem akarnak olyan 

szituációba kerülni, mint a Szent Imre herceg utcában vagy a Múzeum utca vonatkozásában, hogy 

ez fordítva történik meg.  

Másrészt olyan helyzetbe szeretnének kerülni, hogy ha mégis van pénze a cserére a Bácsvíznek, 

akkor szeretnék támogatni azoknak az utaknak az elkészültét, ahol ezeket a dolgokat tervezi. De 

ha erről most információ áll rendelkezésre, és polgármester úr vagy a hivatal valamely munkatársa 

tájékoztatást tud adni, nagyon szívesen meghallgatják.  

 

Dr. Csáky András: a képviselő úr nagyon jól tudja, hogy a gördülő fejlesztési terv alapján a bérleti 

díj képezte a forrást, úgy véli, ezt követően is ez a metódus fog megvalósulni. A bérleti díj 

fizetésének csúszásáról tett említést elnök-vezérigazgató úr. Nyilvánvalóan miután a Jókai utca a 

gördülő fejlesztési tervben nem szerepelt, mint csere, ezért került bele most a határozati javaslatba, 

hogy a gördülő fejlesztési tervvel kapcsolatos előterjesztést, előírást oly módon módosítsák, ami 

rugalmas a prioritási listával kapcsolatban, hogy ahhoz tudják igazítani. Természetesen 

amennyiben megkapja ezeket az adatokat, rendelkezésre fogja bocsátani. Nem árt tudni, hogy a 

Bácsvíz Zrt-ben 0,05% tulajdonrésze van az önkormányzatnak (nem tudja, hogy alakult ez így ki), 

és amikor az állam nagy kegyesen felajánlotta, hogy einstandolja a víziközmű vagyont, akkor 

Kecskemét Fideszes polgármester asszonya fordult levélben az önkormányzathoz, hogy ezt ne 

tegyék, mert ők majd rendezik a Bácsvíz működési forrás igényét. Az másik történet, hogy ott azzal 

mi történt. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem hangzott el. Szavazásra bocsátja 
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a kivonatban szereplő, módosított „B” határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-

testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

139/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) a 40/2023. (II. 15.) Ök. határozat 1. pontját az a következő szövegrészre módosítja: 

 

„1.) Cegléd Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése egyes sorainak végrehajtása 

érdekében az Egyéb felújítások előirányzat felhasználása tekintetében a következő 

feladatrangsort állapítja meg: 

1.1. Köztársaság utca Vitéz utca és Táncsics Mihály utca közötti szakaszán 34 db burkolt 

gépjármű várakozóhely megvalósítása 

1.2. Jókai utca felújítása a Köztársaság utca és a Puskaporos utca között, maximum nettó 

50 millió forint értékhatárig 

1.3. Selyem utca (Felház utca – Árpád utca között) út, járda, csapadékvíz 

1.4. Molnár utca parkoló kialakítás (óvodánál) 

1.5. Sorház utca felújítása 

1.6. Alkotmány utca (Iskola utca-Kossuth tér között) 

1.7. Seres dűlő első 800 m útalap zárása (szükség szerint útalap javítása) 

1.8. Dohány utca csatornanyomvonal süllyedések javítása 

1.9. Egres köz csapadékvíz-elvezetés  

1.10. G1 csatorna TBH elemekkel burkolása Török Ignác - Nyár utca között 

1.11. Rákóczi út fasor alatti terület és járdamegújítás (Jókai utcától – Széchenyi útig) 

1.12. Repcés utca útalap építés az aszfaltos rész után Lucernás utca bejáratig 

1.13. Rákóczi út 37-43. társasház és Aranyudvar között 

1.14. Szövetség utca parkoló aszfaltozása (Köztársaság utca-Rákóczi út között) 

1.15. Aranymeggyes széli korlátrendszer felújítása, 

1.16. Csengettyűs utca felújítása 

1.17. Szárcsa utca útfelújítás és csapadékvíz-elvezetés rendezése 

1.18. Kazinczy utca (Ősz utcától az Alszegi útig) útfelújítás és csapadékvíz-elvezetés rendezés 

1.19. Külső Budai út – Gál tanya hiányzó buszmegálló kiépítése” 

2.) Úgy dönt, hogy az 1. pontban foglalt beruházásokat az ivóvízvezeték rekonstrukciós 

munkálatok nélkül végezteti el.  

3.) Felkéri a polgármestert, hogy a Gördülő Fejlesztési Tervbe, annak soron következő 

módosításakor a rövid távú célok közé kerüljön bele a Képviselő-testület által elfogadott, 

tárgyévi beruházásokhoz kapcsolódó ivóvízvezeték rekonstrukciós feladatok elvégzése 

(azbesztcement anyagú csövek – gerinc- és bekötő vezetékek cseréje). 

4.) Úgy dönt, amennyiben az 1.2. pontban hivatkozott beruházás közbeszerzést igényel, 

helyette a Jókai utca Rákóczi utca és Köztársasági utca közötti szakaszának felújítását 

valósítja meg. 

5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: folyamatos Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
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# 7402 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

 

 

Szavazásra bocsátja Dr. Ferenczi Norbert frakcióvezető úr által megfogalmazott határozati 

javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 igen és 1 nem szavazattal, 4 tartózkodás 

mellett elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

140/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Felkéri a polgármestert arra, hogy folytasson tárgyalásokat a BÁCSVÍZ Zrt-vel a következő 

témákban:  

1.1. a BÁCSVÍZ által jelen önkormányzati ciklusban Cegléden végrehajtandó 

beruházásokról, valamint 

1.2. arról, hogy Cegléd Város Önkormányzata tulajdonában lévő víziközmű-vagyon 

használatáért a bérleti díjat képesek-e fizetni a későbbiekben. 

2.) Felkéri a polgármestert, hogy a májusi testületi ülésre az 1. pontban folyatatott tárgyalásokról 

készítsen előterjesztést. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 2023. májusi testületi ülés Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7403 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Magyar Károly Nem 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 
Fehér István Tart. 

Földi Áron Tart. 

László Ágnes Tart. 
Kónya Ágnes Távol 
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14.) NAPIREND: Földgáz-, és villamos energia fogyasztás 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető, Sipos Nikoletta irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztés a Gazdasági Bizottság véleményezte és elfogadásra javasolja a 

határozati javaslat módosításával, vagyis azzal, hogy a „kijelenti” helyett „tudomásul veszi” 

kifejezés szerepeljen.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: mindenkit megnyugtat, hogy nem kíván határozati javaslattal élni, amit majd 

a jegyzőkönyvből kell kiolvasni, hanem csak egy figyelemfelhívással, tanáccsal fordul a 

városvezetés, a gazdasági társaságokat ill. intézményeket felügyelő munkatársak irányába. Azért 

hozta a Gazdasági Bizottság ezt a javaslatot, hogy a Képviselő-testület tudomásul veszi az anyagot, 

mert az eredeti előterjesztésben az van, hogy kijelentik, hogy a villamosenergia- és 

gázfogyasztással kapcsolatos anyagokat felülvizsgálták és további intézkedések meghozatalát nem 

tartják szükségesnek. Ha a ceglédiek és a jelenlévők emlékeznek rá, nagyon komoly takarékossági 

intézkedéseket kellett tenni mind a gáz, mind az elektromos áram vonatkozásában, pontosan azért, 

hogy egyáltalán szóba kerülhessen az, hogy például a Jókai utcát lehet-e aszfaltozni, vagy sem. 

Úgy látszik, ezek a tervek sikerrel jártak, de ez az előterjesztés szerint is nagyban köszönhető az 

időjárásnak. De ha nem tartanak ez ügyben további intézkedéseket szükségesnek, pl. nem kérik a 

fogyasztási adatokat időről-időre és nem teszik összehasonlíthatóvá az egyes éveket, akkor nem 

fogják tudni arra sarkallni az egyes intézményeket, gazdasági társaságokat, hogy ezeket a fajta 

takarékossági intézkedéseket válság ide, háború oda, fenn tudják tartani, mert takarékoskodni akkor 

is kell, ha nincs háborús infláció. Ugyanis az előterjesztés önmaga is úgy fogalmaz, hogy a 

gázfogyasztás csökkenésének vizsgálatát jelenleg is csak azon intézmények vonatkozásában tudták 

elvégezni, ahol a mérőórák adatait már a 2021. évben is havonkénti diktálással jelentették le a 

szolgáltató felé, vagy azon intézmények tekintetében, ahol a felhasználóhelyek távleolvasóval 

rendelkeznek.  

Ha ez az adatgyűjtés, amit elkezdtek, folyamatos marad, a következő időszakban is és nem 

mondják azt, hogy nem kérnek további intézkedést, és ez magától megtörténik, akkor nagyon 

értékes adatokat nyerhetnek és nagyon jól tudják majd koordinálni a gáz- és villanyfogyasztást, és 

nem kell széttenni a kezüket majd 2024-ben és azt mondani, hogy azért fogyasztanak többet 2024-

ben mint 2023-ban, mert nagyon jó tél volt a 2022/23-as évben. Javasolja, hogy az a fajta 

adatszolgáltatási rend és együttműködés, amit az intézmények a hivatallal megszoktak, maradjon 

meg, és az adatok legyenek meg a következő évre is összehasonlíthatóan. Ez ügyben nem kíván 

határozatot hozni, reméli, hogy a városvezetés önmagától így működik.  

 

Dr. Csáky András: felhívja frakcióvezető úr figyelmét a határozati javaslat szövegére: „további 

intézkedéseket nem tart szükségesnek”, tehát a meglévők ebből a szempontból érvényben 

maradnak, a jelentési kötelezettség érvényben marad, arról nem is beszélve, hogy nem feltételezi 

az intézményvezetőkről az eredeti határozati javaslat elfogadása esetén sem, hogy visszamennek 

az intézménybe és a fűtést és világítást maximumra kapcsolják. Ennyi józan belátást mindenkitől 

elvár. Akadálya, nagy jelentősége nincs annak, hogy a határozatot a módosított formában fogadják 

el. Köszönik az intézményeknek, hogy partnerek voltak abban, hogy ezeket az eredményeket el 

tudták érni. Bíznak a jó Istenben. A háborús inflációt hagyják ki ebből, mert az messzire vezetne, 

annak semmi köze nincs az egészhez. 
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Az előterjesztéssel kapcsolatban egyéb javaslat, hozzászólás nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot a Gazdasági Bizottság által is támogatott módosítással. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és 

meghozta határozatát.  

 

141/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Tudomásul veszi a gázfogyasztási és villanyáram-fogyasztási adatokról szóló tájékoztatást. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7404 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

15.) NAPIREND: Cegléd belterület 338/A/1 hrsz-ú ingatlan ingyenes tulajdonba vétele 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető, Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 15. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést mind a négy állandó bizottság megtárgyalta és javasolják 

elfogadásra a testületnek az I/A és a II. határozati javaslatokat. Régóta leveleznek az állami 

szervvel. A hatóságok gyorsaságának jó bizonyítéka ez az ingatlan, hogy milyen levelezések után 

tudtak ide eljutni. De ez a beruházások kapcsán az egyéb hivatalokkal való kommunikációra, 

kapcsolattartásra is érvényes.  

 

Takátsné Györe Anett: tájékoztatást szeretne kérni, több albetét van, köztük magántulajdon is van. 

Örül annak, hogy az eperfát már kivették, de a kerítés is dől kifelé, és a magáningatlan is 

meglehetősen rossz állapotban van, nem is lakja senki. Működik még egy fogtechnika is, ha jól 

tudja, a tárgyalások oda futottak ki, hogy a fogtechnikus szívesen költözne, amennyiben valamilyen 

helyet tudnának biztosítani helyette. Történt-e valamilyen előrelépés a magántulajdon 

tekintetében? 

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: a fogtechnikával kapcsolatban a Várvag Kft. ügyvezetője folytatott 
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egyeztetéseket, szóba is került olyan ingatlan, amely esetleg megfelelő lehet, azonban, ha jók az 

értesülései, nem mind a két fogtechnikus támogatja a költözést. A magáningatlan tulajdonosáról 

csak annyit sikerült megtudni, hogy korábban, talán 2002-ben vagy 2003-ban vette meg az 

ingatlant, azóta fizeti havonként a törlesztőrészleteket, amíg a tulajdonába nem kerül az ingatlan, 

de valóban nem lakja azt, és az állagromlás folyamatos. Őket még nem keresték meg levélben, 

ugyanis mindaddig nem akartak lépni az ügyben, amíg nem tudták, hogy magát az ingatlant milyen 

célra tudná hasznosítani az önkormányzat. Maga a Maradványhasznosító Zrt. néhány hete küldte 

azt a levelet, amiből kiderült, hogy az önkormányzatnak semmilyen célhoz kötöttsége nincs az 

ingatlan tekintetében, tehát akár dönthet úgy is, ha az egészet 100%-ban megszerzi, elbontja és 

bármire hasznosíthatja, értékesítheti. A magáningatlan tulajdonosának megkeresése csak ezt 

követően történik meg.  

Azóta az is kiderült, hogy az állami tulajdonban lévő épületnek, illetve az egész komplexumnak 

mind a födéme, mind az oldalfalai, mind a közművek, amelyek az állami tulajdonon keresztül 

vezetnek át, a társasház alapító okirata szerint közös tulajdonban vannak. Amennyiben az állami 

vagy a többi rész elbontásra kerül, akkor valamennyi ingatlantulajdonosnak a tulajdoni arányában 

hozzá kell majd járulni a bontási költségekhez, talán ez is tárgyalási alap lehet a későbbiekben.  

 

Földi Áron: az albetétekről akart kérdezni, de a válaszok egy részét már meg is kapták. Az a 

véleménye, hogy akkor éri meg igazán a városnak megszerezni ezt az ingatlant, ha az albetéteket 

is hozzá tudják csatolni, egyben tudják kezelni. Javasolja, a Képviselő-testület kérje fel konkrétan 

a polgármester urat, folytasson tárgyalást ezzel a két másik tulajdonossal.  

 

Dr. Csáky András: irodavezető úr egyértelműen elmondta, hogy a fogtechnikusokkal folyik a 

tárgyalás, a másik albetét kapcsán pedig ezt a döntést kell meghozni. Amíg ez a döntés nincs meg, 

addig nincs is értelme. De természetesen ezeket a tárgyalásokat le fogják folytatni. Eddig az volt 

az információja, hogy nem fizeti a részleteket a magántulajdonos, de ezek szerint mégis fizeti. Ez 

megnehezíti az önkormányzat helyzetét.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja az I/A határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

142/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) A nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 13. §-ában foglaltak, valamint az állami 

vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a 

Maradványvagyon-hasznosító Zrt-nél (a továbbiakban: MVH. Zrt.) kezdeményezi és 

kérelmezi a Magyar Állam tulajdonában (és a Maradványvagyon-hasznosító Zrt. 

vagyonkezelésében) lévő Cegléd belterület 338/A/1 helyrajzi számon felvett, iroda 

megnevezésű, 501 m2 területű ingatlan 1/1 tulajdoni hányadának ingyenes önkormányzati 

tulajdonba adását. 

2.) Kijelenti, hogy az 1. pont szerinti ingatlant a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 9. pontja értelmében a lakás- és 
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helyiséggazdálkodás feladatainak ellátása érdekében kívánja tulajdonba venni, és elsődlegesen 

az ingatlan területének rendezése céljából kívánja felhasználni. 

3.) Vállalja, hogy az önkormányzati tulajdonba adás érdekében felmerülő költségeket – 

amennyiben releváns a művelési ág szükséges megváltoztatásának költségeit is – Cegléd Város 

Önkormányzata megtéríti. 

4.) Kijelenti, hogy az igényelt ingatlanok nem állnak örökségvédelmi, természetvédelmi, helyi és 

Natura 2000 védettség alatt.  

5.) Felhatalmazza a polgármestert arra, hogy az 1. pont szerinti ingatlanok ingyenes 

önkormányzati tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során az MVH Zrt. felé teljes 

jogkörben eljárjon és valamennyi nyilatkozatot megtegyen, továbbá arra, hogy az ingyenes 

átadás- átvételre vonatkozó megállapodást aláírja. 

6.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7405 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 
 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot.  

 

Dr. Ferenczi Norbert (ügyrend): három határozati javaslat van, Földi Áronnak volt egy javaslata, 

ha a Képviselő-testület ezt támogatja, akkor szavazzanak. Úgy gondolja, az ő határozati 

javaslatáról is kell szavaztatni, tehát három határozati javaslat van.  

 

Földi Áron: nem ragaszkodik a szavazáshoz, ha polgármester úr ezt megteszi automatikusan.  

 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot. Megállapítja, 

hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta 

határozatát.  

 

143/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

1.) kifejezi azon szándékát, hogy a Cegléd belterület 338/A/1 helyrajzi számon felvett, iroda 

megnevezésű, 501 m2 területű ingatlan (a továbbiakban: Ingatlan) 1/1 tulajdoni hányadának 

önkormányzati tulajdonba vételét követően az Ingatlant a VÁRVAG Nonprofit Kft. (2700 

Cegléd, Gubody utca 28.) hasznosításába adja. 
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2.) Felkéri a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzőjét, hogy az Ingatlan önkormányzati 

tulajdonba vételét követően az 1. pont teljesítése céljából a lakások és helyiségek bérletéről 

szóló önkormányzati rendelet módosítását készítse elő. 

3.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: folyamatos Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7406 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 
 

16.) NAPIREND: A lakások és helyiségek bérletéről szóló önkormányzati rendelet átfogó 

felülvizsgálata - Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 16. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést mind a négy állandó bizottság megtárgyalta és támogatták a 

rendelet-tervezet elfogadását. 

 

Rimóczi Gábor: nem tudja támogatni az előterjesztést, nagyon igazságtalannak tartja, hogy 

egyrészt nevetséges az emelés, illetve hogy pontosan azokat büntetik, azoknál emelnek árat, akik 

nagyon régóta vannak az ingatlanjaikba. Egy új ingatlan bérbeadásánál kikötheti a bérbeadó, hogy 

mennyi bérleti díjat szeretne kérni az ingatlanért. Körzetében sok olyan nyugdíjas él, aki 20-30 

évvel ezelőtt kapta ezeket az ingatlanokat, hol kisajátítás miatt, hol szociális rászorultság alapján 

(természetesen azóta a lakás nem szociális hanem piaci alapú lett) , de azért ne vegyék el tőlük azt 

a lehetőséget, hogy aki benne lakik az szociálisan rászoruló is lehet, hisz a nyugdíja ilyen 

százalékban nem emelkedett.  

Tudja, hogy létezik rá támogatás, az emelés felét támogatásként meg tudják kapni, de ne felejtsék 

el, hogy idén januárban – a felvilágosítás alapján – 15-16%-os ágazati infláció emelés történt 

alapban ezeknél a lakásoknál, és van olyan lakás, ahol 20, de van, ahol 75%-ot emelnek most 

(komfort nélküli lakásokról is szó van), ami azt jelenti, hogy a 15%-os emeléssel majdnem 90%-

ot emelnek. Kéri a Képviselő-testületet, gondolják ezt át még egyszer, nem tartja igazságosnak.  

 

Takátsné Györe Anett: ha jól gondolja, ez már csak egy megszavazott döntésnek, a rendeletnek a 

véglegesítése, hiszen még egy kört kellett futni azzal, hogy a rendelet rendben legyen. Ezt a testület 

egyszer már elfogadta. Elfogadja és érti, amit Rimóczi képviselő úr mond, viszont azt is tudni és 

vizsgálni kell, hogy ezek a lakások – nemcsak a szociális, de a piaci alapúak is – sok esetben milyen 
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bérleti díjon vannak kiadva, és ahhoz képest a százalékos mérték emelése mit jelent. Nagyon 

alacsonyak a bérleti díjak, egy-egy emelésnél a százalékbeli nagy emelés, amit Rimóczi képviselő 

úr is mondott, talán havi szinten 1000-2000 forint változást jelent. Ezzel együtt is ki meri jelenteni, 

hogy bizonyos esetekben régen megpályázott piaci alapú lakásoknál is olyan alacsony a bérleti díj, 

hogy akár azokat a lakásokat is nevezhetnék szociális alapúaknak. Úgy gondolja, utol kell magát 

érnie az önkormányzatnak, hiszen vagyongazdálkodást végez.   

 

László Ágnes: szintén egyetért Rimóczi képviselő úrral, de nem szabad elfelejteni, hogy ezek az 

árak valóban jóval a piaci árak alatt vannak. Körzetében is sok szociálisan hátrányos helyzetű lakó 

van, akinél akár néhány száz, néhány ezer forint a hónap végén már nagyon jól jönne. Az 

önkormányzat szociális rendeletében jelentősen megemelték a támogatás arányát, amit akár 

lakhatáshoz, akár az élet más területén lehet használni azoknak, akiknek szüksége van rá. Előbb-

utóbb meg kell hozni kényelmetlen döntéseket is, hiszen a város is gazdálkodik. Amint hallották, 

ezeknél a házaknál elég nagyok a kiadások éppen azért, mert megemelkedtek az építőanyag árak, 

és a bérlő csak szól a fenntartónak, hogy elromlott az ajtó (ezt hallhatták a Humán Bizottság ülésén, 

hogy 150.000,- Ft egy ajtócsere), de kin hajtják be ennek az árát, ki fogja ezt finanszírozni, amikor 

ezer más területet kell finanszíroznia az önkormányzatnak. Inkább próbáljanak meg másképp 

segíteni az embereken, de tartsanak egyensúlyt. Támogatja az előterjesztést, mert sajnos a helyzet 

ezt kívánja meg.  

 

Dr. Csáky András: ne rakjanak ársapkát a lakbérre. 

 

Rimóczi Gábor: ha már megszólíttatott, válaszol. Tény és való, hogy alacsonyak a bérleti díjak, de 

amikor a bérleménybe beköltöztek a lakók, nem volt arról szó, nem tudatosították a lakókkal, hogy 

ez valamikor piaci alapú lesz, hogy most a helyzet kissé drámaibbá fog válni. Egyetért azzal, hogy 

emelni kell, de év elején ez 15% volt, most még 20%-ot emelnek. Jobb lett volna egy ütemtervet 

beállítani, például évente 5% emelést, azzal mindenki jobban tud kalkulálni. Mit csinálnak azokkal, 

akik nem tudják majd ezeket a megemelt díjakat fizetni? Tudja, hogy 8-10-12 ezer forintról van 

szó, de ahogy a képviselő asszony is mondta, egy nyugdíjas néninél ez nagy összeg tud lenni, főleg 

most, az áremelkedések idején.  

 

Dr. Csáky András: képviselő asszony említette már, hogy lakhatási támogatást is lehet igényelni.  

 

László Ágnes: Rimóczi képviselő úrnak mondja, az inflációval maga sem tud számolni az év elején. 

Jobban viselte a 6%-os, mint a 16%-os inflációt évről-évre, amivel januárban szembesülhetnek. Az 

is elhangzott a Humán Bizottság ülésén, hogy ha valaki segítségért fordul a Várvag vezetéséhez, 

akkor segítséget kap.  Sokszor tárgyalnak lakbérhátralékkal kapcsolatban, türelmi idő is van, ezt 

maga is hallotta, tapasztalta. Valahogy el kell jutni arra a szintre, hogy gazdaságilag és szociálisan 

is egyensúlyban legyen ez a kérdés.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet és megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület 13 igen és 1 nem szavazattal elfogadta azt és megalkotta rendeletét.  

 

A 11/2023. (IV.27.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 16/a sz. melléklete. 
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# 7407 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Rimóczi Gábor Nem 

Kónya Ágnes Távol 

 

 

 

17.) NAPIREND: Cegléd, belterület 5396/70-77 hrsz-ú ingatlanok értékesítésre kijelölése 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 17. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és javasolta a módosított 

I/B, valamint az előterjesztett II. határozati javaslat elfogadását a Képviselő-testületnek. A Várvag 

kiegészítette a határozati javaslatot azzal, hogy 40%-kal megemeli a kikiáltási árat, ezzel bruttó 

6.300eFt + ÁFA lesz a 741 m2-es terület ára, a többi terület ára is ezzel arányos. Ennek a bevételnek 

a terhére a közművesítés megtörténik.  

 

ifj. Károly Ferenc: el tudja fogadni az emelt árat, az ingatlanok az ő választókerületében 

találhatóak. A közműveket is az önkormányzat építette ki, az áramot a tavalyi év folyamán 

kiépítette, ha jól tudja, a közvilágítás nyáron lesz készen, vagy megrendelés alatt van. A víz 

bevezetését és szennyvíz elvezetését szintén az önkormányzat fogja elvégezni, hiszen az idei 

költségvetésnek ez szintén része volt.  

 

Dr. Csáky András: a közvilágítás már készen van. Kéri Mótyán Krisztián ügyvezetőt, tájékoztassa 

a testületet a pontos árakról. 

 

Mótyán Krisztián ügyvezető: a Gazdasági Bizottság ülése után az a kérés érkezett hozzá, hogy 

nagyságrendileg 40%-kal emeljék meg az értékbecslő által meghatározott kikiáltási árat. Több 

telekméretről van szó, így a /70, /71, /73, /74, /75 és a /76 hrsz-ek esetében bruttó 8 millió forint, a 

/72 esetében bruttó 7,7 millió forint, és a /77 estében bruttó 7,5 millió forintra jönne ki az 

értékesítési ár. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem volt.  

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a Gazdasági Bizottság által is támogatott, 

módosított I/B határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen 

szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 
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144/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Értékesítésre kijelöli Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő 

5396/70-77 hrsz-ú, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű ingatlanokat azon magánszemély 

kérelmezők részére, akik a Családi Otthonteremtési kérelem alapján új lakást szeretnének 

építeni, a képviselő testület által elfogadott értékesítési ár 50 %-án, 

2.) Értékesíti versenyeztetési eljárás lefolytatása útján Cegléd Város Önkormányzatának 

kizárólagos tulajdonában lévő 5396/70-77 hrsz-ú ingatlanokat a hivatalos értékbecslés alapján 

megállapított, a táblázatban részletezett bruttó érték + 40 %, vételáron: 

 
Helyrajzi 

szám 

ingatlan méret 

(m2) 

Nettó érték 

(Ft) 

Bruttó érték (Ft) Bruttó érték  

+ 40 % (Ft) 

5396/70 741 4.488.189,- 5.700.000,- 8.000.000,- 

5396/71 741 4.488.189,- 5.700.000,- 8.000.000,- 

5396/72 748 4.330.709,- 5.500.000,- 7.700.000,- 

5396/73 740 4.488.189,- 5.700.000,- 8.000.000,- 

5396/74 741 4.488.189,- 5.700.000,- 8.000.000,- 

5396/75 740 4.488.189,- 5.700.000,- 8.000.000,- 

5396/76 740 4.488.189,- 5.700.000,- 8.000.000,- 

5396/77 740 4.251.968,- 5.400.000,- 7.500.000,- 

 

3.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

 
# 7408 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 
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145/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő Cegléd, Szellő utca 

folytatásában található, 5396/70-77 hrsz-ú, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű 

ingatlanok közművesítésének költségét a 2024. évi költségvetésben megtervezi, 

2.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a közmű tervek elkészíttetésére a 2023-as 

évben a 2023. évi költségvetés terhére, és a közművesítés (víz,- és szennyvíz elvezetés) 

megvalósítására a 2024. évben. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

 
# 7409 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

 

18.) NAPIREND: Cegléd, Juhász Gyula u. 19/5. szám alatti lakás értékesítésre kijelölése  

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 18. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja az 

„A” határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

146/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) nem értékesíti a Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő, Cegléd 

belterület 2525/A/5 hrsz-ú, természetben 2700 Cegléd, Juhász Gyula u. 19. 5. ajtószám alatti 

lakást. 
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2.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft.- t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7410 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

19.) NAPIREND: 2023. évi Felújítási és hasznosítási terv jóváhagyása 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 19. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

147/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) jóváhagyja a jelen határozat elválaszthatatlan részét képező, 1. sz. mellékletben részletezett, 

önkormányzati tulajdonú lakásokra és helyiségekre vonatkozó 2023. évi felújítási és 

hasznosítási tervet.  

 

2.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
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Nettó Ft Bruttó Ft

Lakásbérlemények bevétele 105 000 000        133 350 000      

Továbbszámlázott közüzemi díjak 20 000 000         25 400 000        

Összes bevétel: 125 000 000        158 750 000      

Nettó Ft Bruttó Ft

Karbantartási költségek 15 000 000          19 050 000        

Továbbszámlázott közüzemi díjak 20 000 000          25 400 000        

Közös költség 5 000 000            6 350 000           

Adminisztrációs költségek (közjegyző, értékbecslés, tanúsítvány, bankköltség) 1 000 000            1 270 000           

Közüzemi díjak ( víz, áram, fűtés,hulladékszállítás) 12 000 000          15 240 000        

Behajthatatlan követelések értékvesztés -                        -                       

Laktanya üzemeltetési költségei 1 500 000            1 500 000           

Bér és járulékok 7 500 000            7 500 000           

Összes költség: 62 000 000          62 000 000        

Eredmény 63 000 000          96 750 000        

Kőrösi úti telep üzemeltetési költségei 27 000 000            34 290 000           

Értékcsökkenés (saját tárgieszközök: gépek, berendezések,…stb) 30 000 000            30 000 000           

Közfoglalkoztatás saját erő ( beruházás, nem finanszírozott dologi költségek) 6 000 000              6 000 000             

Összesen: 63 000 000            70 290 000           

 Bevétel

 Kiadás

Nem lakás célú bérlemények 2023. évi bevétel-kiadás terve

Nettó Ft Bruttó Ft

Tervezett bérleti díj bevétel lakás ( bérleti díj+különszolgáltatási díj) 75 000 000 95 250 000                      

Továbbszámlázott szolgáltatások ( át nem írt fogyasztók közüzemi díjai) 15 000 000         19 050 000                     

Összes bevétel: 90 000 000          114 300 000                    

Nettó Ft Bruttó Ft

Karbantartási költségek ( elmúlt évek átlaga alapján) 25 000 000          31 750 000                      

Továbbszámlázott közüzemi díjak 15 000 000         19 050 000                     

Közös költség 9 000 000           9 000 000                        

Adminisztrációs költségek (végrehejtás, közjegyző, értékbecslés, tanúsítvány,stb..) 300 000               381 000                           

Közüzemi díjak- üres lakások+ lépcsőházak- ( víz, gáz, fűtés, áram, hulladékszállítás) 10 000 000          12 700 000                      

Bankköltség 500 000               500 000                           

Talajterhelési díj 300 000               300 000                           

Posta, csekk költségek, nyomtatás költségei,boríték, hirdetés, 9 000 000            11 430 000                      

Gépkocsi használat 1 000 000            1 270 000                        

Bér és járulékok 19 900 000          22 900 000                      

Összesen: 90 000 000          109 281 000                    

Eredmény -                        

Lakásbérlemények bevétel-kiadás terve 2023

 Bevétel

 Költség
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# 7411 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

 

20.) NAPIREND: Cegléd, Szabadság tér 2. szám alatti volt fogászati rendelő ingyenes használatba 

adása Ceglédi Sporttörténeti Alapítvány részére 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 20. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a Gazdasági Bizottság ülésén egy módosított határozati javaslat került 

elfogadásra.  

2009-2022. évi göngyölített, összesen: 21 916 957                     

ebből 2022. évi 4 435 466                       

2023. tervezett 4 500 000                       

2009-2022. évi göngyölített, összesen: 54 031 895                     ebből CED DENT Kft    29 968 34548 316 305

ebből 2022. évi 5 715 590                       

2023. tervezett 6 000 000                       

Nem lakás célú bérlemények 

Lakás célú bérlemények

Bérleti díj kintlévőségek kimutatása

nettó összeg bruttó összeg időszak

Kossuth  tér 10/a 1.em.2

 Önkormányzat lakásértékesítési 

számlája terhére teljes felújítása 7 365 000 9 353 550 2023.02.16-2023.02.28.

Kossuth  tér 10/a 1.em.3

 Önkormányzat lakásértékesítési 

számlája terhére teljes felújítása 16 500 000 20 955 000 2023.02.16-2023.08.31.

Kossuth tér 10/a lépcsőház 

bejárati folyosó festése, 

ajtó-ablak csere

 Önkormányzat lakásértékesítési 

számlája terhére teljes felújítása 5 000 000 6 350 000 2023.02.16-2023.08.31

Összesen: 28 865 000 36 658 550

nettó összeg bruttó összeg időszak

0

0

0

0

Összesen: 0 0

Nem lakás célú ingatlanok felújításának ütemezése

Lakás felújítások ütemezése
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Földi Áron: arra kéri a testületet, gondolja át az ingatlan hasznosítását. Elég gyorsan kell dönteni 

egy ilyen fajsúlyos ügyben, két okból is. Az egyik az általa is nagyra becsült múzeum kapcsán az, 

hogy biztosan megfelelő-e ez a hely a múzeumnak. Gondolkodhatnak-e esetleg másik helyben? 

Arra is gondolt, hogy a sportcsarnokban vagy a kézilabda csarnokban lehetne helyet biztosítani. 

Minden városban, a testvérvárosokban is ilyen helyen van a dicsőségfal, a megemlékezés, 

interaktív tételek is. Nem volna-e jobb helyen ott? Akkor a múzeum is megbecsültebb lenne.  

Az ingatlan azt kívánja meg, hogy egyben kezeljék az egészet. A mögötte lévő telek is az 

önkormányzat tulajdona, amire akár építkezni is lehet, és ez az ingatlan elég nagy, 400 m2 a 

földszinten, és az emeleten is vannak irodák, tehát itt hosszú távon bármi történhet. Igaz, hogy 

szeptember óta nem tudják kiadni, de tudják, hogy milyen helyzetben voltak azóta, éppen lezajlott 

a Covid járvány, utána jött egy hatalmas energiaár-robbanás. Nyilvánvaló, hogy ilyenkor egy ilyen 

nagy ingatlant nehéz kiadni. Azért, mert a város főterén vannak ingatlanok, amit nem tudnak 

kiadni, az nem azt jelenti, hogy hirtelen be kell tenni oda random dolgokat, és be kell engedni olyat 

is, aki fizet, de nem ide való. Nyilván egy múzeum idevaló lehet, de sokszor, ha ilyen városban jár, 

az azt jelenti, hogy ott valami nincs rendben a helyi gazdasággal, és ezt üzenik ezzel.  

Úgy véli, napolják el inkább a kérdést, vagy olyan határozatot fogadjanak el, ami még valamilyen 

szinten módosítható.  

 

Dr. Csáky András: 2021 szeptembere óta nem tudják kiadni az ingatlant. Való igaz, hogy túl nagy 

az ingatlan, lehet, hogy ez a baj, az állaga pedig romlik, ha folyamatosan üresen áll (ezt egyéb 

ingatlanok kapcsán is tapasztalják). Mindent megtettek a hasznosítás érdekében, de ha valaki tud 

bérlőt hozni bele, akkor a Várvag ügyvezetőjével együtt nagyon örülnének annak. Nem sikerült 

kiadni még.  

A sportcsarnokot természetesen megvizsgálták, a gyűjtemény nem fér el ott.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: megvan a képviselőcsoportjukban is az az elvi szándék, hogy jobb helyre 

kell költöznie a sporttörténeti gyűjteménynek. Ugyanakkor ez a gyűjtemény a könyvtár részeként 

működik jelenleg. Így az előterjesztést úgy módosítanák, hogy együtt mozogjon a könyvtár 

telephelyével, ha erre a mozgásra sor kerül. De teljesen egyetértenek Földi Áron képviselő úrral 

abban, hogy ezt tovább kell vizsgálni, nemcsak abból a szempontból, hogy mit veszítenek az 

ingatlan vonatkozásában, de abból a szempontból is, hogy vajon ez a gyűjtemény befér-e, úgy fér-

e el, hogy az a legszerencsésebben mutatható be az adott helyszínen. Ezért hozták ezt a módosított 

határozati javaslatot, amiben benne van az is, hogy az elmaradt költségeket is ki kell mutatni, 

nyilván a Képviselő-testület soron következő ülésére. Ebben benne van az az elnapolás is, amit 

Földi képviselő úr kér, mert számukra is fontos lenne ezeket a kérdéseket látni. Azt is felvetették, 

hogy részükről nem látszik tisztázottnak a gyűjtemény sorsa sem. Most az ingatlannal magával 

foglalkoznak, hogy hová kerüljön ez a gyűjtemény, de amennyire ezt most látja, a gyűjtemény 

önmaga az egyesület kezelésében, talán tulajdonában is van – bár sok esetben valószínűleg erről 

okmány nem készült, mert ezek a nagyon komoly trófeák csak átadásra kerültek a ’90-es évektől a 

gyűjtemény számára. Ha ezt ilyen kezeletlenül, rendezetlenül veszik át, akkor magának a 

gyűjteménynek a problémájával nem foglalkoztak. Ezért fogalmazták meg a Gazdasági Bizottság 

ülésén a képviselő kollégáknak a már ott megjelenő igényét a határozati javaslatban arra 

vonatkozólag, hogy ezzel is foglalkozzanak. Ha az alapítvány önmaga be tudja mutatni, vagy a 

képviselők tudják azt, hogy a közgyűjtemény már közgyűjtemény, és ez a könyvtárhoz tartozik, 

vagy az alapítvány be tudja mutatni, hogy az övé és ő kezeli, akkor az is megoldás lehet, hogy ebbe 
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az alapítványba alapítóként egyszerűen be kell menni a kuratórium kezdeményezésére, de az sem 

tisztázott, hogy ezt jogilag az önkormányzat megteheti-e vagy sem, ugyanis Kürti Béla alapította, 

még ő van megjelölve alapítóként az alap dokumentumban, azonban ő már nem él, és az alapítónak 

funkciója is van, amikor az átadással kapcsolatos, vagy kuratórium változással kapcsolatos 

döntéseket meg kell hozni – nem elhanyagolható szempont, hogy ez hogyan történjen.  

Javasolják, hogy ez sokkal jobban legyen körül járva, ezért hozták ezt a módosító indítványt. 

Egyébként a II. határozati javaslat, miszerint ne kerüljön ingyenes használatába a sporttörténeti 

alapítványnak, indifferens, ha elfogadják az „A” változatot, így tehát a II. határozati javaslatot 

vissza is vonja, hogy ne szaporítsák a határozatokat, az fölösleges.  

 

Dr. Csáky András: érdekes dolgok történtek a bizottsági üléseken. A Gazdasági Bizottság ülésén a 

frakcióvezető úr terjesztette elő ezt a módosító határozati javaslatot, majd a Jogi, Ügyrendi és 

Közbiztonsági Bizottság elnökeként arra tett javaslatot, és azt is szavaztatta meg egyhangúlag a 

bizottsággal, miszerint az előterjesztés „B” pontját támogassa a bizottság, hogy nem adják oda az 

egészet. Tehát eléggé eklektikus az egész. Talán Ferenczi képviselő úr feloldja ezt az 

ellentmondást.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: most vonta vissza éppen ezt a javaslatot, direkt megkérdezte a jegyzőt, hogy 

ide kerül-e az a módosító indítvány, amit a Gazdasági Bizottság ülésén megfogalmaztattak, és 

benne is van a kivonatban. Semmilyen ellentmondásról nincs szó, a „B” határozati javaslatról is 

jól döntöttek, hogy ne kerüljön a sporttörténeti alapítvány használatába, mert nincs is ott helye, 

ugyanis a sporttörténeti alapítványt ez az ingatlan agyonnyomná, azért van most a könyvtárnál, 

mert a könyvtár fizeti a rezsijét és fizeti Magyar László megbízási díját is. Ha az alapítványnak 

adják ezt az ingatlant, ami illő és üdvös szándéka lenne a polgármester úrnak, lehet, hogy nem 

örülne neki, sőt, biztosan nem örülne neki, mert nem tudja kifizetni a rezsijét. Ezért nem az 

alapítványnak kell odaadni, hanem a könyvtárnak, mert a jelenlegi ingatlan is a könyvtárnál van, 

nem az alapítványnál.  

 

Dr. Csáky András: egyéb kérdés, hozzászólás nincs, így a kivonatban szereplő határozati javaslatot 

bocsátja szavazásra. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

148/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Kifejezi azon elvi szándékát, hogy 2023-ban megszünteti a Ceglédi Városi Könyvtár 2700 

Cegléd, Gubody u. 9. alatti telephelyét és a sporttörténeti gyűjteményt a Cegléd, Szabadság tér 

2. szám alatti, „kivett gyógyszertár” megnevezésű, összesen 439 m2 alapterületű, nem lakás 

céljára szolgáló helyiségbe helyezi át. 

2.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t, hogy a Hivatallal együttműködésben készítsen 

előterjesztést a 2023 júniusi testületi ülésre a sporttörténeti gyűjtemény új elhelyezésének 

részletes bemutatására, különös figyelemmel a meglévő bútorok, vitrinek elhelyezésére és a 

megvilágításra, illetve az ingatlan bérbeadása elmaradásának költségvetési hatásaira. 

3.) Fedezetet biztosít az önkormányzat 2023-as költségvetésében az ingatlan belső felújítására, és 

a szükséges átalakítások elvégzésére bruttó 12.604.971,- Ft értékben, az értékesített lakásokból 
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származó bevételek terhére, melynek felhasználásáról a 2. pontban meghatározott előterjesztés 

határozati javaslatában később dönt. 

4.) Megvizsgálja, hogy a sporttörténeti gyűjtemény feletti rendelkezés jogát mely szervezet 

gyakorolja, annak érdekében, hogy a gyűjtemény a város érdekkörébe kerüljön. 

5.) Felkéri a Hivatalt, hogy a 4. pontban meghatározott szándékával kapcsolatban a 2. pontban 

hivatkozott előterjesztést egészítse ki, illetve a Ceglédi Sporttörténeti Alapítvánnyal (2700 

Cegléd, Gubody u. 9.) a szükséges egyeztetéseket folytassa le. 

6.) Utasítja a Hivatalt és VÁRVAG Nonprofit Kft-t, a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7412 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Magyar Károly Tart. 
Kónya Ágnes Távol 

László Ágnes Távol 

 

 

21.) NAPIREND: Nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérleti díjainak rendezése 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 21. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják az „A” határozati javaslatot.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: nem tudja, észrevették-e a képviselők, de jelentkezik egyfajta tünet a város 

ingatlangazdálkodásában: nagyon nehezen tudják a nem lakás célra szolgáló helyiségeket kiadni. 

Ez annak is köszönhető, hogy igen intenzív az online kereskedelem, a Ced-Dent korábbi épületét 

sem tudják kiadni, ahogy az előző előterjesztésben is szerepelt. Van egy elég rendszeres forgalom 

az ingatlanok bérleti jogával kapcsolatban, ebből komoly bevételük is van. A megváltásra bizonyos 

– elég komoly – összegeket kérnek. Tehát amikor átkerül az egyik gazdasági szereplőtől a 

másikhoz egy bérleti jog, akkor az önkormányzat komoly összeget kér egy meglévő rendelete 

alapján. Ez az összeg, amit bérleti díj megváltásaként fizetnek az egyes gazdasági szereplők, 

befolyásolhatja azokat a bérleti szerződéseket, amiket most meg kívánnak újítani, de erről 

ügyvezető úr véleményét is szeretné kérni, szokott-e ilyen lenni, tehát amikor a bérleti díj átmegy 

az egyik gazdasági társaságtól a másikhoz, akkor kell-e ilyet fizetni, jól tudja-e? Illetve ha ezek a 

tárgyalások majd zajlanak, ez befolyásolhatja-e esetleg a bérleti díj azt a szándékot, hogy ezeket 

az új szerződéseket megkötik-e vagy sem? Ha igen, akkor szeretne egy kiegészítő javaslattal élni, 

hogy legyen lehetősége majd az ügyvezető úrnak, illetve ilyen módon a hasznosítónak ezt 



50 

figyelembe venni. 

 

Mótyán Krisztián ügyvezető: igen, az elmúlt években tapasztalják, hogy évente akár 2-3 ilyen 

bérlőváltás is van, amikor úgy történik meg a bérlőváltás, amikor nem pályáztatás útján zajlik a 

dolog, hanem egy meglévő bérleményt, annak a bérleti jogát vásárolja meg egy másik gazdasági 

társaság. A lakásokról és nem lakásokról szóló rendelet erről egyébként rendelkezik, tehát ez 

szabályozott körülmények között zajlik le. Amennyiben egy régi bérleti szerződésről van szó, amit 

még a régi érában kötöttek, tehát határozatlan idejű bérleti szerződések esetén ha jól emlékszik, 5 

évnyi bérleti díjat kérnek el tőle a bérleti jog átruházásáért. A jogalkotó akkori szándéka 

valószínűleg pontosan az volt, hogy az alacsony bérleti díjat kompenzálva folyjon be az 

önkormányzathoz, illetve a gazdasági társasághoz egy bérleti díj többlet. A határozott idejű bérleti 

szerződéseknél is van ilyen bérleti díj megváltás, ez pedig a hátralévő bérleti díj függvényében van 

meghatározva.  

Képviselő úr kérdésére visszatérve: valóban van esély arra, hogy egy alacsonyabb bérleti díjon 

megvásárolt, a hasznosítóhoz vagy az önkormányzathoz fizetett megváltási díjból adódóan az 

esetleges új bérlő visszalép, hiszen ő úgy gondolja, hogy megfizette előre az alacsony bérleti díj 

különbözetet. Tehát lát abban veszélyt, hogy ezen üzlethelyiségek esetében elveszíthetik ezeket a 

bérlőket. Ahogy képviselő úr is mondta, küzdenek az üresen álló bérlemények bérbeadásával, 

hiszen a volt Ced-Dent épületén kívül is van másik két olyan, kisebb bérlemény, amit nem tudnak 

hasznosítani. Lehet, hogy érdemes ezen gondolkodni, hogy azon esetekben, amikor valamilyen 

bérleti díj megváltása is szóba kerül a bérlőváltáskor, az egyeztetésen ebből valamennyi 

kompenzálásra kerüljön. Jellemzően ez azoknál az eseteknél lehet, ahol a most megemelendő 

bérleti díj szint lényegesen magasabb, mint amin a bérlő megvásárolta a bérleti jogot.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: javaslatot fogalmazott meg a 2. pont vonatkozásában: „az 1. pont alapján 

újrakötött bérleti szerződések bérleti díjába a hasznosító a bérleti jog megváltására fordított összeg 

50%-át betudhatja” – tehát ez csak egy felhatalmazás lenne az ügyvezető úrnak, hogy ha a 

tárgyalások során erre szükség lesz, akkor ezzel a lehetőséggel éljen. Tehát nem kötelezi a testület 

arra, hogy az ügyvezető így is tegyen, de egy lehetőséget ad, hogy megtartsák a bérlőket, ha ezzel 

a díjjal már kvázi előre kompenzálta azt a bérleti díj anomáliát, akkor ne kelljen neki ezt kétszeresen 

megfizetni.  

 

Dr. Csáky András: nem támogat egy ilyen javaslatot. Vagy igen, vagy nem, ez az eshetőlegesség 

mindenfajta háttéralkuk lehetőségét biztosítja, nagy mértékben gyengítve a transzparenciát. A 

vagylagos lehetőséget támogatja, 50%, vagy az eredeti mérték. Az eredeti nyilván a város érdeke. 

Nem tudja, hogy ez a két kisebb bérlemény miért nem adható ki. Ha a bérlemény üresen áll, akkor 

annak semmi köze ehhez, hogy ezért nem tudják-e kiadni vagy sem. Határozottan azt mondja, ilyen 

tárgyalási lehetőséget zárjanak ki, mert ez a transzparencia ellen van. 

 

Takátsné Györe Anett: ha jól érti, ez a megfizetési összeg a bérbeadó részére abban az esetben 

történik, amikor a bérbevevő tovább akarja adni a bérleti jogát egy másik jogi személynek – ebben 

az esetben fizet egy megváltási díjat a bérbeadónak, vagyis az önkormányzatnak. A rendeletben 

meghatároztak egy minimális bérleti díj összeget, ami alatt nem ad ki az önkormányzat egy belső 

körgyűrűn belül lévő, nem lakás célú ingatlanokat. Sok olyan, nagyon régen kiadott 

üzlethelyiségről van szó, akik messze el vannak maradva ettől a minimális összegtől. Ezt a 

minimális összeget próbálják utolérni. A jogi képviselet megvizsgálta ezt, és azt találta, hogy 
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tulajdonképpen ezekben a szerződésekben, amik határozatlan idejűek, közösen kell a bérleti díj 

összegéről megállapodni, így van megkötve a szerződés. Amennyiben ez nem tud megvalósulni, 

felmondási jog van a Ptk. szerint, és ezt az önkormányzat döntheti el (jelen esetben 90 nap van 

meghatározva, de azonnali is lehet – a 90 nap felmondási idő kedvező a bérlő számára, hogy legyen 

ideje reagálni, de ezt akár meg is hosszabbíthatják. A szerződés felmondása esetén viszont újra kell 

pályáztatni az üzlethelyiséget. Tulajdonképpen a cél az, hogy ez így igazságos (mert ezek a bérleti 

díjak a pályáztatásoknál meghaladják a minimál összeg többszörösét is), hogy a régen megkötött 

bérleti szerződések esetében (néhány száz forint négyzetméterenként) utolérje az önkormányzat 

által meghatározott minimális bérleti díjat, és nem befolyásolja, hogy továbbadják-e vagy sem ezt 

a bérleti jogot. Ha a szerződésben erről az összegről állapodnak meg, akkor miért adná tovább? 

Okafogyottnak vagy indifferensnek tartja ennek beépítését ebben az előterjesztésben, mert a cél az, 

hogy a bérleti díj azt a minimális összeget, a mindenki által megfizetendő bérleti díj összegét elérje. 

Így igazságos ez azokkal szemben is, akik bérleti díjat fizetnek. Ez a végtelenségig mehet, ha jól 

gondolja, mivel határozatlan idejű a szerződés, és a nagyságukból eredően az inflációkövetés is 

minimális, soha nem fogja utolérni az önkormányzat által meghatározott minimális díjat, ha nem 

módosítják a rendeletet ennek megfelelően.  

 

Dr. Csáky András: kérte ügyvezető urat, gondolkodjanak azon, hogy a határozatlan idejű bérbeadás 

esetén akkor, amikor bérleti szerződést kötnek és abban alapvetően benne van az, hogy 

inflációkövető a bérleti díj (nyilvánvalóan az inflációnak is különböző szakaszai vannak), adjanak 

maguknak felhatalmazást arra, hogy bizonyos időszakonként átnézzék a bérlővel együtt a bérleti 

jogviszonyt, és annak az összegnek a nagyságát. Beszéltek arról, hogy valahová egy ilyen passzust 

be kellene hozni. Ennek semmi köze nincs a bérleti jog átadásához, ez két különböző dolog. 

 

Dr. Ferenczi Norbert: pontosítaná, hogy ez nem kerül vissza a Képviselő-testület elé, mert 

felhatalmazzák a hasznosítót, hogy felmondja a szerződést. Tehát a hasznosító azonnal 

felmondhatja a szerződést, ha a tárgyalás nem vezet eredményre, erről szól a 2. pont. Ha a tárgyalás 

nem vezet eredményre, annak gyakran lesz oka az, hogy éppen most lépett be ebbe a bérleti 

jogviszonyba, megfizette a rendelet alapján azt a hatalmas összeget, amiről ügyvezető úr beszél, 

az 5 éves bérleti díjat – éppen azért, mert neki kompenzálnia kell a rendelet alapján azt a korábbi 

testületek által elrontott szerződéskötési rendszert, hogy ez az összeg alacsony volt. Megteheti a 

Képviselő-testület, hogy ezt figyelmen kívül hagyja, de úgy véli, néhány bérlővel kitolnak, ha ezt 

a módosítási javaslatot nem hagyják benne. De ez csak alternatíva, amely könnyítheti a 

tárgyalásokat, és az ügyvezető kezébe adja azt a lehetőséget, hogy él-e ezzel vagy sem. Úgy 

gondolja, nincs sok ilyen eset, de nagyon aránytalan terhet ró azokra a bérlőkre, akik ezt éppen 

most vagy az elmúlt évben fizették ki. 

 

Fehér István: azt javasolja, hogy a napirendet vegyék le. Olyan szintig eljutottak a feltételes 

beszéddel, hogy ha a teremben sok ember lett volna, már rég távoztak volna, mert nem értenék, 

miről van szó. Vegyék le napirendről a témát és új módon kerüljön kidolgozásra az egész, 

tárgyalják újra, semmit nem veszítenek vele.  

 

Dr. Csáky András: az idő nem szorítja a Képviselő-testületet. Támogatja Fehér képviselő úr 

javaslatát. Úgy gondolja, lezárhatják a vitát, minden érv minden oldalról elhangzott, ennek 

megfelelően, akik ebben érintettek, készítsenek új előterjesztést. Szavazásra bocsátja a javaslatot, 

hogy vegyék ezt most le napirendről és módosítva kerüljön vissza a Képviselő-testület ülésére az 
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ügy.  

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és 

meghozta határozatát. 

 

149/2023. (IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Úgy határoz, hogy következő ülésén dönt az önkormányzati tulajdonú, nem lakás céljára 

szolgáló helyiségek bérleti díjának rendezése tárgyában. 

2.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7413 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

 

22.) NAPIREND: Önálló képviselői indítvány - Óbudai Egyetemmel kötendő együttműködési 

megállapodás elvi támogatása 

Előterjesztő: Dr. Ferenczi Norbert képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 22. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a kivonatban olvasható a jó határozati javaslat, amely annyiban módosult, hogy 

a 2. pont úgy szól: „Kinyilvánítja szándékát arra vonatkozóan, hogy az 1. pontban hivatkozott cél 

megvalósítása érdekében - a határozat 1. melléklete szerinti tervezet figyelembe vételével - 

együttműködési megállapodást köt…”  

Az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Humán Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 

javasolják a testületnek ezzel a módosítással együtt.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: végre egy örömteli előterjesztés, aminek mindenki örül. a Ceglédi 

Szakképzési Centrum az Óbudai Egyetemmel közösen azon dolgozik, hogy egy levelező képzést 

honosítson meg a Keleti Károly Gazdaságtudományi Karral együttműködésben, ez a Közgazdasági 

és Informatikai Technikumban kerülne elhelyezésre, döntően a pénteki és szombati, kvázi 

üresjáratokat felhasználva az intézményben. Régóta tudják, hogy a város egyik elsőszámú 

stratégiai célja az, hogy a felsőoktatást valamilyen módon meghonosítsa Cegléden. Ha egy levelező 

oktatás egy már meglévő egyetemnél csak első lépése tud ennek lenni, akkor is úgy gondolja, ez 
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igen haladó elképzelés, és a közgazdasági színvonalához nagyon jól igazodna az, hogy egy 

felsőfokú képzés is meg tudna jelenni ott és tudnák biztosítani azoknak a továbbtanulását, akik 

esetleg nem tudják a várost elhagyni az itt végzett munka vagy az itteni családi kapcsolatok 

kötöttsége miatt. Nagy az együttműködési szándék az egyetem részéről is. Kéri a Képviselő-

testületet, hogy a kivonatban szereplő és a hivatal által némileg pontosított határozati javaslatot, 

amelyet befogadott, támogatni szíveskedjenek.  

 

Dr. Csáky András: tud arról tájékoztatást adni képviselő úr, hogy ez a későbbiek folyamán milyen 

forrást igényel az önkormányzat részéről? 

 

Dr. Ferenczi Norbert: a határozati javaslat arról szól, hogy elkezdik a tárgyalásokat az Óbudai 

Egyetemmel. A szakképzési centrum az előttük lévő együttműködési megállapodás tervezetekben 

felvállalja a kapcsolódó rezsiköltségeket. Az együttműködési megállapodás tervezetkben egyetlen 

fajta költség megjelenést tartalmaz, mégpedig azt, hogy majdan kidolgoz egy olyan ösztöndíj 

rendszert, amit a saját városában tanuló főiskolásoknak rendelkezésére bocsát. Ennek összegét a 

Képviselő-testület fogja meghatározni, nem a mostani költségvetési rendeletben, hanem a 

következő éviben. Ha ez 0 forint lesz, akkor annyi, vagy aki erre 0 forintot javasol, az annyit 

javasol, és majd megmérik a kapcsolódó javaslatokon, hogy ki mennyire szeretné a felsőfokú 

képzést meghonosítani Cegléden, de a jelen határozati javaslat csak a tárgyalásokkal kapcsolatban, 

ill. az együttműködési megállapodás alakításának megindításával kapcsolatban hoz döntést a 

Képviselő-testület asztalára.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester szavazásra bocsátja a kivonatban szereplő, módosított határozati 

javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és 

meghozta határozatát. 

 

150/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elvi támogatását adja ahhoz, hogy az Óbudai Egyetem (1034 Budapest, Bécsi út 96/b.) a 

Ceglédi Szakképzési Centrum (2700 Cegléd, Malom tér 3.) vagyonkezelésében és Cegléd 

Város Önkormányzata tulajdonában lévő Cegléd, Kossuth Ferenc u. 32. szám alatti 

ingatlanban – levelező alapszakok vonatkozásában – felsőfokú képzéseket indítson. 

2.) Kinyilvánítja szándékát arra vonatkozóan, hogy az 1. pontban hivatkozott cél megvalósítása 

érdekében - a határozat 1. melléklete szerinti tervezet figyelembe vételével - együttműködési 

megállapodást köt az Óbudai Egyetemmel, mely kötelezettségvállalás végleges szövegéről – 

az Egyetemmel történő egyeztetést követően – külön határozattal dönt. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: folyamatos Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
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Melléklet 
EGYÜTTMŰKÖDÉSI MEGÁLLAPODÁS 

 
amely létrejött egyrészről 

Jogi személy neve: Cegléd Város Önkormányzata 
Székhely: 2700 Cegléd, Kossuth tér 1. 
Képviseli: dr. Csáky András polgármester 
A szerződést ellenjegyzi: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 
Pénzügyi ellenjegyző: Sipos Nikoletta irodavezető, Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal (2700 Cegléd, Kossuth tér 
1.) Pénzügyi Iroda 
Törzskönyvi nyilvántartási azonosító (PIR): 731234 
Adószám: 15731230-2-13 
mint partner (a továbbiakban: Partner) 

másrészről az           Óbudai Egyetem  
székhelye:            1034 Budapest Bécsi út 96/b. 
intézményi azonosító:       FI 12904 
adószáma:                       19308760-2-41 
képviseli:             Prof. Dr. Kovács Levente rektor  

a továbbiakban:      Egyetem 
 
(együttes említés esetén a továbbiakban: Felek, külön említve: Fél) között alulírott helyen és időben, az alábbi tartalommal: 

 
I. Az együttműködés alapvető célja 

1.1. Az együttműködés alapvető célja az Egyetem felsőoktatásának meghonosítása Cegléden. 
1.2. Az együttműködés másodlagos célja, hogy a Felek elméleti és gyakorlati tudásbázisukat, 

kapcsolatrendszerüket közös szakmai céljaik érdekében együttesen mozgósítsák és ezen keresztül a kiemelt kutatási 
területeken az Egyetem akadémiai tudásának és a Partner helyismeretének, erőforrásainak és tapasztalatainak 
ötvözésével emeljék a magyarországi kutatás-fejlesztés és a felsőoktatás színvonalát. 

1.3. A célokat közös oktatási kutatási programok szervezésével, szakmai gyakorlóhelyek biztosítására irányuló 
együttműködési keretek kialakításával, kiemelkedő tehetségek egyéni gondozásával kívánják megvalósítani. 

II. Az együttműködés fő irányai 
A jelen együttműködési megállapodás (a továbbiakban: Megállapodás) az együttműködés céljait és kereteit tartalmazza, 
melynek alapján az együttműködés az alábbi területekre terjedhet ki: 

2.1. Közös projektek és pályázatok kidolgozása: A kölcsönös információcsere és kooperáció részeként a Felek 
közös hazai és/vagy nemzetközi projekteket dolgozhatnak ki és nyújthatnak be. 

2.2. Egyetemi képzőhely ceglédi megvalósítása: Az Egyetem Keleti Károly Gazdasági Karának ceglédi 

képzéseihez szükséges feltételrendszer támogatása, közös megalapozása. A kapcsolódó közös kommunikáció 

kialakítása. Az érintett szakok: Gazdálkodási és menedzsment, Kereskedelem és marketing 

 
 
2.3. Szakmai gyakorlati helyek biztosítása: Felek rögzítik, hogy a jelen megállapodás eredményeként meginduló 

szakok képzési és kimeneti követelményekben előírt kötelező szakmai gyakorlatának lebonyolítására – a vonatkozó 
jogszabályoknak megfelelő tartalommal – az érintett Karral külön együttműködési megállapodást kötnek. 

2.4. Szakmai hálózatépítés, közös szakmai rendezvények megvalósítása: Felek vállalják, hogy részvételi 
lehetőséget biztosítanak egymás szakmai-tudományos rendezvényein (kerekasztal vitákon, tudományos ülésszakokon, 
szimpóziumokon, konferenciákon), valamint közösen kezdeményeznek, szerveznek ilyen rendezvényeket, valamint 
fórumot biztosítanak egymás számára tudományos és gyakorlati eredményeik publikálásában. 

2.5. A Partner egyetemi promotálása: Az Egyetem vállalja a Partner által szervezett programok (pl. 
ösztöndíjprogram, gyakornoki program, álláshirdetések) egyetemen belüli népszerűsítését a NEPTUN rendszeren 
keresztül, a közösségi média felületein, és az Egyetem által alkalmazott szokásos felületeken. 

2.6. Állásbörzén való részvétel támogatása: A Felek érdekeltek abban, hogy a Partner az Egyetem állásbörzéin 
minden évben megjelenjen. A sikeres megjelenés biztosítása érdekében Felek minden évben előre egyeztetnek a 
megjelenés részleteiről. A partner az online csatornákon (pl. NEPTUN, közösségi média felületei és egyéb felületek) való 
közzététel céljából folyamatosan megküldi aktuális állásajánlatait a kijelölt kapcsolattartó részére. 
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III. A ceglédi képzőhely, mint kiemelt cél 
3.1. Jelen megállapodás aláírásával a Partner a ceglédi képzőhely megvalósítása érdekében: 

3.1.1. Támogatólag tudomásul veszi, hogy a Ceglédi Szakképzési Centrum vagyonkezelésében és a Partner 
tulajdonát képező Cegléd, Kossuth Ferenc u. 32. alatti ingatlanban az Egyetem levelező képzéseket indítson, 

3.1.2. Támogatólag tudomásul veszi, hogy a Ceglédi Szakképzési Centrum. 
3.1.2.1. könyvtári olvasóhelyeket biztosít az Egyetem részére a tulajdonában lévő Cegléd, Kossuth 

Ferenc u. 32. alatti ingatlanban, valamint 
3.1.2.2. kialakítja és biztosítja az Egyetem digitális könyvtárszolgáltatásainak eléréséhez szükséges 

informatikai rendszert. 
3.1.3. Támogatólag tudomásul veszi, hogy a Ceglédi Szakképzési Centrum legalább nyolc évre a 2700 Cegléd, 

Kossuth Ferenc u. 32. alatti tanterem kapacitást hétköznapokon eseti jelleggel, pénteki napokon 15:00-tól, 
hétköznapokon eseti jelleggel, szombaton egész nap az Egyetem számára biztosítja. 

3.1.4. Az Egyetem felsőoktatása megindulásának évében rendeletet alkot a helyi felsőoktatás meghonosítása 
érdekében, melynek segítségével a helyben tanulókat feltételekhez kötötten ösztöndíjban részesíti.  

3.1.5. Az Egyetem által Cegléden oktatottak számára a kidolgozza a kedvezményes és feltételekkel az 
ingyenes sportolási lehetőségek rendszerét. 

3.2. Jelen megállapodás aláírásával az Egyetem megindítja a ceglédi képzőhelyen kialakítandó levelező oktatás 
engedélyezési eljárását. 

3.3. Az egyes, további konkrét együttműködések részletei külön megállapodásokban kerülnek lefektetésre 
3.4. Felek kölcsönösen tiszteletben tartják egymás érdekeit, különös tekintettel az adatvédelemre és a szellemi 

tulajdonnal kapcsolatos jogokra. 
3.5. Felek minden, a Megállapodás tekintetében lényeges információt haladéktalanul megosztanak egymással.  
3.6. Felek a Megállapodás teljesítése érdekében szükség szerint további külön megállapodásokat kötnek. 
3.7. Felek az együttműködés tapasztalatait minden év végéig, legkésőbb tárgyév december 31-éig értékelik, 

melynek során áttekintik a Megállapodásban foglaltak teljesülését, a változtatás szükségességét, a továbbfejlesztés 
lehetőségeit. 

3.8. Felek jelen Megállapodásban foglaltak megvalósulásához kapcsolattartóként az alábbi személyeket jelölik ki: 
3.8.1. A Partner részéről 
név:  Hegedűs Ágota 
beosztás: alpolgármester 
e-mail:   hegedus.agota@cegled.hu 
telefon:   (53) 511-482 
3.8.2. Az Egyetem részéről 
név:   
beosztás:  
e-mail:    
telefon:   

Felek a kapcsolattartásra kijelölt személyekben történő változást egymásnak haladéktalanul jelzik. A jelen pontban 
megjelölt személyek kapcsán bekövetkezett változás a másik Féllel szemben a vele való közléssel válik hatályossá. A 
kapcsolattartók személyében bekövetkező változás nem igényli a jelen Megállapodás módosítását. 

3.9. A nyilatkozatok, értesítések az alábbiak szerint tekinthetők közöltnek: 
3.9.1. személyesen történő, illetve futár általi kézbesítés esetén, az átadás átvételi elismervényen szereplő 

időpontban; 
3.9.2. tértivevényes küldemény esetén, a tértivevényen szereplő átvételi időpontban, vagy kézbesítés 

megkísérlésének napján kézbesítettnek kell tekinteni, ha a címzett az átvételt megtagadta. Ha a kézbesítés azért volt 
eredménytelen, mert a címzett az iratot nem vette át (például az a Félhez "nem kereste" jelzéssel érkezett vissza), az 
iratot – az ellenkező bizonyításáig – a postai kézbesítés második megkísérlésének napját követő ötödik munkanapon kell 
kézbesítettnek tekinteni; 

3.9.3. ajánlott levél a postára adás napját követő 5. munkanapon; 
3.9.4. az e-mailben, vagy hivatali kapun érkezett elektronikus levél abban az időpontban, amikor a címzett a 

levél elolvasását elektronikusan visszaigazolta, ennek elmulasztása esetén az elküldést követő harmadik munkanapon, 
kivéve azt az esetet, ha az értesítést küldő Fél a kapcsolattartó távollétéről kap értesítést. 

3.10. Felek gondoskodnak a személyes adatok jogszabályok szerinti kezeléséről, valamint azok megosztásáról 
egymás között az együttműködés végrehajtása érdekében. 

3.11. Felek kijelentik, hogy a Megállapodás keretében egymásnak átadott kapcsolattartói adatok kezelésére az 
Európai Parlamentnek és a Tanácsnak a természetes személyeknek a személyes adatok kezelése tekintetében történő 
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védelméről és az ilyen adatok szabad áramlásáról, valamint a 95/46/EK irányelv hatályon kívül helyezéséről szóló 
2016/679/EU rendelete irányadó. 

IV. Titoktartási és IPR kötelezettség 
4.1. Jelen Megállapodás teljesítésével kapcsolatban a Felek hozzáférhetnek olyan információkhoz, amelyek a 

másik Fél szempontjából bizalmas jellegűnek, üzleti titoknak minősülnek. Felek kötelezettséget vállalnak arra, hogy a 
Megállapodás teljesítése során a másik Féllel kapcsolatban tudomásukra jutó, a másik Fél érdekköréhez tartozó bármely 
információt, üzleti titkot bizalmasan, az üzleti titokra vonatkozó szabályoknak megfelelően kezelnek, azokat csak a jelen 
Megállapodás teljesítéséhez indokolt mértékben és esetben használják fel. A Felek a tudomásukra jutott adatot és 
információt más személyek részére nem adhatják át, azt más személyek részére nem tehetik hozzáférhetővé, kivéve a 
másik Fél hozzájárulásával igénybe vett közreműködőt. 

4.2. A Megállapodás jelen pontjában foglalt kötelezettségeket a Felek minden tagjára és alkalmazottjára kiterjedően 
kell értelmezni, és azok a Megállapodás időbeli hatálya alatt, valamint a Megállapodás bármely okból történő 
megszűnését követően is fennmaradnak. 

4.3. A titoktartási kötelezettség nem terjed ki azon információkra, amelyek nyilvánosságra hozatalát vagy kiadását 
jogszabály, hatósági rendelkezés teszi kötelezővé. 

4.4. Felek elismerik és érvényesnek tekintik a megállapodás tekintetében az Óbudai Egyetem mindenkor hatályos 
Szellemitulajdon-kezelési Szabályzatát.  
 

V. Záró rendelkezések 
5.1. Jelen Megállapodás a Felek aláírása napján – eltérő időpontban történő aláírás esetén a későbbi aláírás 

dátuma szerinti napon – jön létre és határozatlan időre szól. Felek rögzítik, hogy jelen megállapodás hatályba lépéséhez 
az Egyetem hatáskörrel rendelkező testületének, az Egyetemi Tanácsnak a döntése szükséges. 

5.2. Jelen Megállapodásban nem szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 
és más vonatkozó jogszabályok rendelkezései irányadóak. 

5.3. Felek jelen Megállapodást közös megegyezéssel bármikor módosíthatják. Felek rögzítik, hogy jelen 
megállapodás kizárólag írásban módosítható. 

5.4. Jelen Megállapodást bármelyik fél írásban, indokolás nélkül, 60 napos felmondási idővel felmondhat. A 
Megállapodás felmondása – eltérő rendelkezés hiányában – nem érinti a Megállapodás teljesítése érdekében szükség 
szerint kötött külön megállapodások hatályát. 

5.5. Súlyos szerződésszegésnek minősül, ha bármelyik Fél a jelen Megállapodásban vállalt, illetve jogszabály 
szerinti kötelezettségét ismételten, felszólítás ellenére nem teljesíti, ha bármelyik Fél a másik Fél érdekeit súlyosan sértő 
magatartást tanúsít, különösen, ha jelentős mértékű vagyoni vagy nem vagyoni kárt okoz számára. Az azonnali hatályú 
felmondást megelőzően a Felek kötelesek megfelelő határidő tűzése mellett a másik Felet írásban felszólítani a 
szerződésszegő magatartás megszüntetésére, orvoslására. 

5.6. Jelen együttműködési megállapodás teljesítése során felmerülő kérdéseket (különös tekintettel a 
megállapodás értelmezése, végrehajtása során, illetve a megállapodásból eredő jogokkal kötelezettségekkel 
kapcsolatban felmerülő bármely vitás kérdésre) Együttműködő Felek elsősorban tárgyalás útján rendezik. 
Jelen Megállapodás 4 (négy) eredeti példányban jön létre, amelyet a Felek, mint akaratukkal mindenben egyezőt 
fogadták el, és képviselőik útján írják alá. 
 
Budapest, ……………..       Cegléd,……………. 
 

_________________________ 
Prof. Dr. Kovács Levente 

rektor 
Óbudai Egyetem 

 

__________________________ 
Csáky András polgármester 

 

Budapest, 
„Ellenjegyzem”: 

 
 

_________________________ 
Fehér Botond 

gazdasági főigazgató 
pénzügyi ellenjegyző 
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Budapest,  
„Ellenjegyzem”: 
_______________________ 
  dr. Holové Zsolt György 

        Rektori Hivatal 
 hivatalvezető-helyettes 
       jogi ellenjegyző 

 
# 7414 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Kónya Ágnes Távol 

 

23.) NAPIREND: Pályázati kiírás a 2023. évi Sportcélú támogatásokra 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 23. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

testületnek. A 9. napirendi pontban megemelték a keret összegét 29 millió forinttal, így jegyző 

asszony számításai szerint 85.629.116 Ft támogatási összegre lehet majd pályázni. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot a fenti összeggel pontosítva. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

151/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Pályázatot hirdet a 2023. évi Sportcélú támogatások elnyerhető támogatásra, a határozat 

elválaszthatatlan részét képező mellékletében foglalt szöveggel, a Sportcélú támogatások 

költségvetési soron rendelkezésre álló 85.629.116 Ft. összegben. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a pályáztatással kapcsolatos feladatok 

ellátására.  
 

Határidő: az 1. pont tekintetében: 2023. április 21. 

 a 2. pont tekintetében: folyamatos  

 

Felelős: 1. pont tekintetében Dr. Csáky András polgármester, 

  2. pont végrehajtásáért a Beruházási és Közbiztonsági Iroda vezetője  
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Melléklet a 151/2023. (IV.20.) Ök. határozathoz 

 
Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot hirdet  

2023. évi költségvetésében biztosított forrásból sportcélú támogatás elnyerésére 

 

1. Pályázni lehet a 2023. január 1. és 2023. december 31. között megvalósuló célra: 

1.1. Sportszervezetek működésének támogatása, kiemelt figyelemmel az utánpótlás-nevelésre és Cegléd 

hírnevének öregbítésére, 

1.2. Sportesemények, sportrendezvények támogatása, kiemelkedő sportteljesítmények elismerése, 

világversenyekre való felkészülés támogatása, 

1.3. Az 1.1-1.2. célok megvalósítására más szervek által kiírt pályázaton való részvétel pályázati 

önrészére 

1.4. Cegléd Város Önkormányzatával (a továbbiakban: Önkormányzat) szemben fennálló 

(köztartozásnak nem minősülő) tartozás rendezésére. 

 

2. A pályázat elbírálásánál előnyt jelent 

2.1. ha a pályázati támogatás a városban hagyományosan, és az adott évben megrendezésre kerülő 

kiemelkedő városi, országos vagy nemzetközi sporteseményeken való aktív szerepvállalásra kerül 

felhasználása; 

2.2. ha a pályázó sportszervet a szövetségi versenyrendszerben saját jogon, vagy együttműködési 

megállapodás keretében minimum 150 fős igazolt sportolói létszámmal rendelkezik. 

 

3. A támogatás mértékének meghatározására a következő kritériumok figyelembe vételével kerül sor: 

3.1. hagyomány 

3.2. igazolt utánpótlás sportolók száma 

3.3. versenyeztetett utánpótlás csapatok száma 

3.4. az utánpótlás-nevelési rendszer felépítettsége (kidolgozottsága) 

3.5. felnőtt korosztályban versenyeztetett csapat bajnoki osztálya 

3.6. eredményesség hazai és nemzetközi szinten, országos rangsor 

3.7. a sportszervezet által foglalkoztatottak száma (alkalmazottak, mennyi munkahelyet teremt a 

városban), edzői képesítések 

3.8. a sportág-fejlesztési célok megléte és megalapozottsága 

3.9. szövetségi támogatás mértéke 

3.10. működésre jóváhagyott előző évi TAO támogatási keret, amelybe az alábbi tételek tartoznak: 

3.10.1. versenyeztetéssel összefüggő költségek 

3.10.2. személyi jellegű kiadások  

3.10.3. ingatlant nem érintő tárgyi eszköz kiadások 

3.10.4. létesítmény-bérleti díj  

3.10.5. létesítmény üzemeltetési költség 

3.10.6. sportfelszerelések költsége 

3.10.7. képzési költségek 

3.11. mérkőzés, vagy verseny népszerűsége, nézői látogatottság 

3.12. média érdeklődés 

 

4. Amennyiben a pályázónak az Önkormányzattal szemben tartozása van, elsődlegesen az 1.4. pontban 

hivatkozott céljra nyújthat be pályázatot. 

5. Pályázatot nyújthat be: 

5.1. ceglédi székhelyű, vagy sporttevékenységüket Cegléden végző 

5.1.1. sportegyesületek, sportvállalkozások, 

5.1.2. kivéve azon szervezetek, melyek az adott évben a megpályázott célra a költségvetésről szóló 

önkormányzati rendelet alapján egyéb támogatásban, juttatásban részesülnek. 

5.2. A pályázó adott évben csak egy pályázatot jogosult benyújtani! 

 

6. A pályázatok benyújtásának határideje: 2023. május 5. (péntek) 12:00 óra. 
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7. A pályázatnak kötelezően tartalmaznia kell: 

7.1. a kitöltött pályázati adatlapot (Pályázati adatlap I); 

7.2 a pályázati cél részletes leírását, megvalósításának naptári időpontját, figyelembe véve a 3. pontban 

szereplő kritériumokat; (Pályázati adatlap II) 

7.3. a pályázó nyilatkozatát arról, hogy 

7.3.1. köztartozása nincs; 

7.3.2. nem tartozik a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. 

törvény hatálya alá; 

7.3.3. megfelel a rendezett munkaügyi kapcsolatok követelményének; 

7.3.4. gazdasági társaság esetén a hatályos cégkivonatot 

7.3.5. civil szervezet esetén a nyilvántartásbavételt igazoló bírósági végzést és alapszabály másolatát 

 

8. Pályázati benyújtási határidőn (6. pont) túl a pályázat beadása és a hiánypótlás kizárt. A pályázatot 

a Képviselő-testület érvényteleníti, amennyibe bármely előírt tartalmi elem hiányzik. 

 

9. A pályázati adatlap beszerezhető 

9.1. Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal Beruházási és Közbiztonsági Irodájában (2700 Cegléd, 

Kossuth tér 1. II. em. 209. sz. iroda, Tel: 53/511-426) 

9.2. A pályázatok beadását papír alapon egy eredeti példányban ugyanerre a címre kérjük, a postai úton 

benyújtott pályázatoknak a benyújtás határidejéig meg kell érkeznie a Ceglédi Közös Önkormányzati 

Hivatalba. 

9.3. A hiányosan benyújtott pályázat érvénytelen, hiánypótlásra nincs lehetőség. 

 

10. A pályázaton elnyert támogatás elszámolása: 

10.1. az elszámolás határideje a pályázati cél megvalósítását, de legkésőbb a pályázati felhívásban 

megjelölt támogatási időszak végét követő 30 napon belül 

10.2. az elszámolást kizárólag számlával igazolt módon, a 9.1. pontban megjelölt szervezeti 

egységéhez kell benyújtani, 

10.3. az elnyert támogatás felhasználásáról szóló eredeti bizonylatok bemutatásával egyidejűleg. 

 

11. Az elbírálás eredményéről minden pályázót értesítünk. A nyertes pályázóval – a döntést követő 15 

napon belül, illetve egyeztetés függvényében - támogatási szerződést kötünk. 

 

12. A pályázati támogatás utalásáról a támogatási szerződés aláírását követően, a Ceglédi Közös 

Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Irodája gondoskodik. 

 

13. A pályázati kiírás és az adatlap letölthető a https://cegled.asp.lgov.hu/palyazatok oldalról. 

P Á L Y Á Z A T I  A D A T L A P  I .  

 

1. A pályázatot kiíró neve: Cegléd Város Önkormányzata 

2. A megpályázott keret megnevezése: Sportcélú támogatások (a 8/2020. (II. 20.) önkormányzati rendelet 

6. § (1) bekezdése, és a pályázati hirdetmény alapján) 

 

3. A pályázó neve: ..................................................................................………………….… 

 …...................................................................………………….……….  

 címe: .............................................................................…...……………………… 

képviselőjének neve, telefonszáma: ...................................................................…......………………… 

 

4. A pályázati cél megjelölése:  ................................................................................................................. 

 ..............................................................................................…. 

 költségvetése:  ......................................................... ................... Ft 

  ......................................................... ................... Ft 

  ......................................................... ................... Ft 

  ......................................................... ................... Ft 

 összesen: ................... Ft 
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 a megvalósításhoz vállalt önrész tartalma, értéke: …………………………… ..…………. Ft 

 

 az összes költségből az igényelt támogatás összege: ....................Ft 

 

 

5. A megpályázott támogatási összeg átutalásának igényelt időpontja: …………..  hónap, nap.  (Megjegyzés: 

Az Önkormányzattal szemben fenálló tartozás rendezésére megítélt támogatási összeg nem kerül a nyertes 

pályázó részére átutalásra.) 

 

 

Tudomásul veszem, hogy az 5. pontban megjelölt időpont a pályázat kiírója részére csak tájékoztató jellegű. 

A pályázaton elnyert támogatás utalására anyagi fedezet rendelkezésre állása esetén a támogatási 

szerződésben megjelölt időpontig kerül sor. 

 

Nyilatkozom, hogy a pályázati adatlapon feltüntetett adatok és információk teljes körűek és a valóságnak 

mindenben megfelelnek. 

 

 

Kelt: Cegléd, 20.... .......................................... 

 PH 

 

 

 ........................................................ 

                                                                                                                      Aláírás 

 

P Á L Y Á Z A T I  A D A T L A P  I I .  

 

1. Pályázati cél részletes leírása, megvalósításának időpontja (max. 2000 karakter): 

 

2. Az igényelt támogatási mértékének alátámasztása, a pályázati felhívás 3. pontjában meghatározott 

kritériumok figyelembe vételével: 

2.1. Hagyomány (Sportszervezet bemutatása max: 1000 karakter) 

 

2.2. Igazolt utánpótlás sportolók száma:        ….fő 

2.3. Versenyeztetett utánpótlás csapatok száma:      

 …..db 

 

2.4. Az utánpótlás-nevelési rendszer felépítettsége (max: 500 karakter) 

 

2.5. Felnőtt korosztályban versenyeztetett csapat bajnoki osztálya:     ….. 

 

2.6. Eredményesség hazai és nemzetközi szinten, országos rangsor (max 500 karakter) 

 

2.7. A sportszervezet által foglalkoztatottak száma (alkalmazottak, mennyi munkahelyet teremt a városban), 

edzői képesítések: 

 

2.8. Sportág-fejlesztési célok bemutatása (max: 500 karakter): 

 

2.9. Szövetségi támogatás mértéke:        ……..Ft 

 

2.10. Működésre jóváhagyott előző évi TAO támogatási keret:     

 ……...Ft 

(Meghatározásánál az alábbiakat kell figyelembe venni, versenyeztetéssel összefüggő költségek, személyi 

jellegű kiadások, ingatlant nem érintő tárgyi eszköz kiadások, létesítmény-bérleti díj , létesítmény üzemeltetési 

költség, sportfelszerelések költsége,  képzési költségek) 
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2.11. Mérkőzés, vagy verseny népszerűsége, nézői látogatottság (átlagnézőszám) (max: 500 karakter) 

 

 

2.12. A sportszervezet mérkőzéseire/versenyeire vonatkozó média érdeklődés bemutatása (max: 500 karakter)  

 

 

Nyilatkozom, hogy a pályázati adatlapon feltüntetett adatok és információk teljes körűek és a valóságnak 

mindenben megfelelnek. 

 

Kelt: Cegléd, 20.... .......................................... 

 PH 

 ........................................................ 

                                                                                                                      Aláírás 
# 7415 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Kónya Ágnes Távol 

 

24.) NAPIREND: Önálló képviselői indítvány - Kutyafuttató kialakítása a Malomtó szélen  

Előterjesztő: Hegedűs Ágota képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 24. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést nagyon részletesen megtárgyalták bizottsági ülésen, a 

Gazdasági Bizottság és a Humán Bizottság is támogatja azt. A címben el lett írva a dátum, de ez a 

határozati javaslatot nem érinti.  

 

Fehér István: a Gazdasági Bizottság ülésén nem hívta fel a figyelmet, hogy a címben szereplő 

dátum nem felel meg, más következménye lett volna valószínűleg. Azért nem szavazták meg a 

Gazdasági Bizottság ülésén az előterjesztést, mert úgy értékelik, hogy a kutyafuttatóval úgymond 

kipipálják azt a kérdést, hogy van kutyafuttató vagy nincs. Gazdasági Bizottság ülésén sokat 

vitatkoztak a részletekről. Ha a kutyafuttatóhoz kocsival viszik oda a kutyát, akkor annak semmi 

értelme, ezért most sem fogják megszavazni.  

 

Magyar Károly: a Malomtó szél mindig sorra kerül, futókör is lesz, kutyafuttató is készül, nem 

lehetne egy tájépítésszel megbeszélni, hogy mit akarnak ott egyáltalán? Csapadékvíz gyűjtő is 

lenne. A kutyafuttatóval a Kátai úton le fogják zárni a maradék bejáratot is, a területre való 

bejutáshoz. Ha futókör lesz, akkor parkoló is kellene, a kutyafuttató is lenne, melyik lesz előbb? 

Rendezési tervet kellene látni, hogy ki és mit akar még ott véghez vinni.  

 

Dr. Csáky András: lehet a kutyák elől futni, ha összevonják a kettőt. A terület további hasznosítását 
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egyébiránt sem a futókör sem a kutyafuttató nem befolyásolja. Volt már arra kezdeményezés, hogy 

ott esetleg valami hotel épülne, de abból nem lett semmi.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 igen 

szavazattal, 5 tartózkodás mellett elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

152/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) úgy dönt, hogy kutyafuttatót alakít ki a Cegléd belterület 1319/25. hrsz-ú ingatlanon, a Cegléd, 

Malomtó szélen található terület Külső-Kátai úttal párhuzamos részén. 

2.) Utasítja a Várvag Nonprofit Kft-t a szükséges munkálatok elvégzésére. 

3.) Az 1. pontban megjelölt munkák fedezetéül a 2023. évi költségvetés egyéb felújítások keretet 

jelöli meg. 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére.  

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

 
# 7416 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Dr. Czinege Imre Tart. 

Fehér István Tart. 

Földi Áron Tart. 
László Ágnes Tart. 

Magyar Károly Tart. 

Kónya Ágnes Távol 

 

 

25.) NAPIREND: Bírósági pedagógus ülnökök választása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 25. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztés bizottsági véleményezést nem igényelt.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
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153/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – bírák jogállásáról és javadalmazásáról 

szóló 2011. évi CLXII. törvény 215. § (1) bekezdésében biztosított hatáskörében eljárva - 

 

1.) A Ceglédi Járásbíróságra pedagógus ülnöknek választja meg  

1.1. Böndő-Szegedi Szilvia, 

1.2. Gór Csilla Melinda és  

1.3. Huszti Lászlóné 

ceglédi lakosokat. 

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 
 

# 7417 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

26.) NAPIREND: Az óvodai alkalmazottak 2023/2024 nevelési évet érintő beiskolázási tervének 

jóváhagyása 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 26. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság megtárgyalta és támogatta mind a három 

határozati javaslat elfogadását. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

154/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) módosítja a Lövész Utcai Óvoda (2700 Cegléd, Lövész u. 2.) 156/2022. (IV. 21.) Ök. határozat 

1.1. pontjával jóváhagyott, 2023. szeptember 1. - 2028. augusztus 31. közötti időszakra szóló 

továbbképzési programját, az alábbiak szerint: 
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1.1. „A szakvizsgára vonatkozó alprogram 2023/2024-es nevelési évre” vonatkozó sora 

(9. old.) helyébe lép a következő szöveg: 

Nevelési év Szakvizsga típusa, megnevezése Fő 

2023/2024 Közoktatási vezető 1 

 

1.2. „A továbbképzésre vonatkozó alprogramban - az öt éves ciklus alatt a program 

keretében támogatandó továbbképzések táblázata (10. old.) helyébe lép a következő 

szöveg: 

Időtartam Továbbképzés Fő 

30-60 óra Szakmai megújító képzés 3 

30-60 óra Módszertani megújító képzés 3 

30-60 óra Tehetségsegítő képzés 1 

30-60 óra Informatikai ismeretek  1 

 

1.3. Az 1. melléklet (14. old.) „Továbbképzésre kötelezettek a 2023-2028-ig terjedő 

továbbképzési ciklus” című táblázatából törlésre kerülnek a 3-4, a 6-7, a 12, a 15 és a 

17-18 sorok. 

2.) jóváhagyja a Lövész Utcai Óvoda (2700 Cegléd, Lövész u. 2.) a 2023/2024. nevelési évre 

szóló - a 277/1997. (XII. 22.) Korm. rendelet alapján készített - 1. melléklet szerinti 

beiskolázási tervét. 

3.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
A 154/2023. (IV. 20.) Ök. határozat melléklete 

Beiskolázási terv a 2023/2024-es nevelési évre a Lövész Utcai Óvoda pedagógusai számára 

S
o

rs
zá

m
 

A pedagógus 

neve 
Munkakör 

Továbbképzés Helyettesítés Finanszírozás 

Megnevezése 

Várható 

időpont 

rendje Részvételi díj 

kezdő befejező 

1. 
Gálné Hegedűs 

Klaudia 
óvodapedagógus 50 óra 2023 2024 

eseti 

helyettesítés 

intézményi költségvetésből 

részben finanszírozott vagy 

térítésmentes 

2. 
Kissné Kecskés 

Katalin 
óvodapedagógus szakvizsga 2023 2025 

eseti 

helyettesítés 

intézményi költségvetésből 

részben finanszírozott vagy 

térítésmentes 

3. 
Nyitrainé Máthé 

Éva 
óvodapedagógus 60 óra 2023 2024 

eseti 

helyettesítés 

intézményi költségvetésből 

részben finanszírozott vagy 

térítésmentes 

4. 

Ratkainé 

Kemencei 

Krisztina 

óvodapedagógus 30 óra 2023 2024 
eseti 

helyettesítés 

intézményi költségvetésből 

részben finanszírozott vagy 

térítésmentes 

5. 

Némedi Szilvia 

óvodapedagógus 30 óra 2023 2024 
eseti 

helyettesítés 

intézményi költségvetésből 

részben finanszírozott vagy 

térítésmentes 
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S
o

rs
zá

m
 

A pedagógus 

neve 
Munkakör 

Továbbképzés Helyettesítés Finanszírozás 

Megnevezése 

Várható 

időpont 

rendje Részvételi díj 

kezdő befejező 

6. Tompa Anett óvodapedagógus 30 óra 2023 2024 
eseti 

helyettesítés 

intézményi költségvetésből 

részben finanszírozott vagy 

térítésmentes 

7. 
Szekerné Veres 

Katalin 
óvodapedagógus 60 óra 2023 2024 

eseti 

helyettesítés 

intézményi költségvetésből 

részben finanszírozott vagy 

térítésmentes 

Beiskolázási tervünk a 277/1997. (XII. 22.) Korm. rendelet, valamint az intézmény 2023-2028. 

évekre szóló továbbképzési programja alapján készült. A pedagógus továbbképzési rendszer 

támogatását az intézmény saját költségvetési forrásaiból kívánjuk finanszírozni, illetve a Szolnoki 

Pedagógiai Oktatási Központ által szervezett térítésmentes továbbképzési ajánlatokat 

figyelemmel kísérjük. 

A beiskolázási tervbe való felvételüket a kollégák írásban kérték, más kollégák nem nyújtottak be 

kérelmet. 

Cegléd, 2021. március 13. 

Szekerné Veres Katalin 

óvodavezető 

A Lövész Utcai Óvoda és Tagóvodáinak 2023/2024-es Beiskolázási tervét megismertük, az 

abban foglaltakkal egyetértünk, azt támogatjuk. 

Cegléd, 2021. március 5. 

Mészárosné Kleineisel Éva 

munkaközösség-vezető 

 
# 7418 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 
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155/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) módosítja a Pesti Úti Óvoda (2700 Cegléd, Pesti út. 10.) 157/2022. (IV. 21.) Ök. határozat 2. 

pontjával jóváhagyott, 2023. szeptember 1. - 2028. augusztus 31. közötti időszakra szóló 

továbbképzési program „Szakvizsgára vonatkozó program” című táblázat 2023/2024 nevelési 

évre vonatkozó sorát, melynek helyébe az alábbi szöveg lép: 

2.) jóváhagyja a Pesti Úti Óvoda (2700 Cegléd, Pesti út 10.) 2022/2023. nevelési évre szóló – 

277/1997. (XII. 22.) Korm. rendelet alapján készített - 1. melléklet szerinti beiskolázási tervét. 

3.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 
 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
A 155/2023. (IV. 20.) Ök. határozat melléklete 

 

Beiskolázási terv a 2021/2022-es nevelési évre a Pesti Úti Óvoda és Köztársaság Utcai 

Tagóvoda pedagógusai számára 

 

Beiskolázási tervünk a 277/1997. (XII. 22.) sz. Kormányrendelet, valamint az intézmény 2018-

2023. évekre szóló továbbképzési programja alapján készült. A pedagógus-továbbképzési rendszer 

támogatását az intézmény saját költségvetési forrásaiból kívánjuk finanszírozni az alábbiak szerint. 

Név Lakcím 
Végzettség 

szakképzettség 
Munkakör 

Szakmai 

gyakorlat helye, 

ideje 

Várható 

költsége 

Tervezett továbbképzés 

helye és szakiránya 

Kezdő és 

befejező 

időpont 

Hegedűs 

Anikó 
 

főiskola 

óvodapedagógus 

intézményvezető 

helyettes 

Pesti Úti Óvoda 

Köztársaság 

Utcai Tagóvoda 

2 félév 

180 

eFt/félév 

Budapesti Műszaki és 

Gazdaságtudományi 

Egyetem 

Köznevelési 

mestervezető 

2023-

2024 

 

A beiskolázási tervbe való felvételüket a kollégák írásban kérték, más kollégák nem nyújtottak 

be kérelmet a munkarendben meghatározott időpontig. 

 

Cegléd, 2023. március 31. 

Orosz Zoltánné  

intézményvezető 
# 7419 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

„Nevelési év Szakvizsga megnevezése Képzést szervező Részvevő fő 

2023/2024 Köznevelési mestertervező 

Óvodapedagógus képzés 

BME 

Eötvös Lóránd Tudományegyetem 

Pszichológiai Kar 

1 

2 
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Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

Szavazásra bocsátja a III. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

156/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) jóváhagyja a Széchenyi Úti Óvoda (2700 Cegléd, Széchenyi út 14.) 2023/2024. nevelési évre 

szóló – 277/1997. (XII. 22.) Korm. rendelet alapján készített – 1. melléklet szerinti 

beiskolázási tervét. 

2.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
A 156/2023. (IV. 20.) Ök. határozat melléklete 

Széchenyi Úti Óvoda és Tagóvodáinak beiskolázási terve 2021-2022 

 

Ez a dokumentum a nevelőtestület véleményezése alapján készült 1 évre, 2023.09.01-től 

2024.08.31-ig szól, és elfogadásra benyújtásra kerül a fenntartóhoz.  

Az intézmény beiskolázási terve tartalmazza 

➢ azon óvodapedagógusok nevét és munkakörét, akiknek a továbbképzésben való részvételét 

tervezzük 

➢ a tervezett továbbképzés megjelölését 

➢ a várható távollét idejét 

➢ a helyettesítés rendjét 

A beiskolázási tervben, előnyben kell részesíteni azt: 

➢ akinek a hétévenkénti továbbképzés teljesítéséhez kevesebb ideje van hátra 

➢ akinek a hétévenkénti továbbképzésben való részvételét a munkáltató elrendeli, 

➢ aki szakvizsgába beszámítható továbbképzésre jelentkezik és 

➢ akinek a továbbképzésben való részvétele a minősítéshez szükséges 

A beiskolázási tervbe az a pedagógus vehető fel, aki 

➢ írásban kéri felvételét a továbbképzési rendbe 

➢ aki megfelel a továbbképzési felvétel, részvételi követelményeknek 

Az óvodavezetője köteles írásban értesíteni a jelentkezőt, hogy elfogadta, vagy elutasította a kérést. 

Csak azok a továbbképzések támogathatók, amelyeket az illetékes minisztérium akkreditált. 

A továbbképzési program végrehajtásához szükséges forrásokat a pedagógus – továbbképzés 

céljára biztosított központi költségvetési hozzájárulás formájában a kormányzat biztosítja. A 

részvételi díj kifizetéséhez (tandíjhoz) intézményünk az intézményi költségvetésből 80%-ban 

járulhat hozzá. 
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Beiskolázási terv 2021-2022 

 

Név Munkakör Tervezett továbbképzés 
Távollét 

ideje 
Helyettesítés rendje 

Zakar Gyöngyi óvodapedagógus 
Óvodai tevékenységterületek 

módszertani kultúrája 
120 

A helyettesítés 

általános 

szempontjainak 

figyelembevételével az 

intézményben 

kialakított 

helyettesítési rend 

szerint. 

Szerdainé 

Abonyi Tímea 
óvodapedagógus 

Tehetségfejlesztő szakvizsgás 

képzés 
2 félév 

Bükki Edina óvodapedagógus 
Óvodai tevékenységterületek 

módszertani kultúrája 
120 

Bodoczki Renáta óvodapedagógus 
Óvodai tevékenységterületek 

módszertani kultúrája 
120 óra 

Orosz Bea óvodapedagógus 
Mérés értékelés szakvizsgás 

képzés 
2 félév 

Fábián – Kiss 

Boglárka 
óvodapedagógus 

Óvodai tevékenységterületek 

módszertani kultúrája 
120 

Benkó Hajnalka óvodapedagógus 
Óvodai tevékenységterületek 

módszertani kultúrája 
30 

Kovács Krisztina óvodapedagógus 
Óvodai tevékenységterületek 

módszertani kultúrája 
12 

Cegléd, 2023. március 9. Széchenyiné Lengyel Judit 

 
# 7420 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Kónya Ágnes Távol 

 

 

27.) NAPIREND: Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 27. sz. melléklete. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 
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157/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 2023. március 21-i rendes 

ülésnapon, illetve a korábban hozott, de még nem teljesített határozatainak végrehajtásáról 

szóló beszámolót. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7421 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

 

 

28.) NAPIREND: Egyebek 

 

Pótfedezet biztosítása Kossuth Ferenc utca Szárcsa utca és Páva utcák között 

határolt terület felújítására 

Szakmai előterjesztő: Vasvári Csaba ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 28. sz. melléklete 

 

Dr. Ferenczi Norbert: a testület egy egyéni igénnyel foglalkozott ezzel kapcsolatban zárt ülésen. 

Az igénylő megkapta-e a határozatot ezzel kapcsolatban? Ha jól tudja, olyan tájékoztatást adott ki 

polgármester úr az ott kereskedelmi tevékenységet végzőknek, hogy ez a beruházás már júniusban 

elindul, most pedig pótfedezet igénylése van a testület előtt. A kapcsolódó beszerzési eljárást 

lezárták már? Történt szerződéskötés ezzel kapcsolatban? Vagy a beszerzési eljárás folyamatban 

van?  

 

Dr. Csáky András: nem tárgyalt az ott lévő kereskedőkkel. Úgy tudja, hogy most zárult le a 

közbeszerzés, ezért kell a pótfedezet. Most derült ki, hogy a tavalyi évben meghatározott 

közbeszerzési értékeket már túllépte a beruházás, ennyi összeg kell még hozzá. Ha ezt elfogadja a 

testület, akkor indulhat a beruházás.  
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Vasvári Csaba ügyvezető: megerősíti polgármester úr által elmondottakat. Négy helyről kértek be 

árajánlatokat, melyek beérkeztek, ennek tükrében látták, hogy további fedezet kell. Ezzel a 

beruházással a Kossuth Ferenc utcának az az oldala teljes hosszában meg tud újulni. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület egyhangú, 13 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

158/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Pótfedezetet biztosít a Kossuth Ferenc utca Szárcsa utca és Páva utcák által határolt 

járdaszakasza felújításának megvalósításához bruttó 7.829.274-Ft, összegben.  

2.) Fedezeteként Cegléd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének, egyéb felújítások 

keretét jelöli meg.  

3.) Utasítja a Ceglédi Városfejlesztési Kft.-t a szükséges intézkedések megtételére, a beruházás 

lebonyolítására. 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére.  

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7422 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

László Ágnes Távol 

 

Dr. Csáky András: a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság megfogalmazott egy önálló 

határozati javaslatot, mely szerint a Képviselő-testület dönt arról, hogy a következő testületi ülésén 

a város egyes közterületein az alkoholfogyasztás tilalmáról szóló rendeletet alkot. 

 

Imregi Tibor: arról volt szó a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság ülésén, hogy ezt azért kell 

megvizsgálni, mert nem az egész város területén kell megfontolni ezt a tiltást. De vannak a 

városnak olyan pontjai, ahol jelen pillanatban is áldatlan állapotok alakulnak ki az 

alkoholfogyasztás miatt. Ezek főleg a tereket érintik. Körzetében pl. a Kossuth téren, Eötvös téren, 

Malom téren probléma ez. Meg kell tehát fontolni, mik azok a területek, ahol ezeket tiltani kellene. 

Jelen pillanatban erre nincs rendelet, így a rendőrség nem tud intézkedni az ott lévőkkel 

kapcsolatban.  
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Dr. Csáky András: úgy kellene megfogalmazni ezt, hogy a testület felkéri a hivatalt, vizsgálja meg, 

hogy a város kiemelt területein az alkoholfogyasztás tilalmával kapcsolatban rendelet-tervezetet 

hozzon a testület elé, júniusi határidővel.  

 

A polgármester által megfogalmazott javaslattal kapcsolatban hozzászólás nem volt, az erről szóló 

szavazás során a Képviselő-testület 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot, 

s ezzel az alábbi határozatot hozta: 

 

159/2023.(IV. 20.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Felkéri a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy készítsen előterjesztést a város 

frekventált területeire vonatkozó szeszesital fogyasztás tilalmáról. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

 

Határidő: 2023. júniusi testületi ülés Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7423 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Tart. 

Kónya Ágnes Távol 

László Ágnes Távol 

 

Hegedűs Ágota alpolgármester asszony két ülés közti tájékoztatójával kapcsolatban kérdés, 

hozzászólás nem volt. Két ülés közti tájékoztatójának elfogadását Dr. Csáky András polgármester 

úr szavazásra bocsátja. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 igen szavazattal 

elfogadta a tájékoztatót. 
 

# 7424 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Kónya Ágnes Távol 

László Ágnes Távol 

 



72 

A polgármester két ülés közti tájékoztatójával kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt, így 

ennek elfogadását Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 13 igen szavazattal elfogadta a tájékoztatót. 

 
# 7425 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Kónya Ágnes Távol 

László Ágnes Távol 

 

28.) NAPIREND: Kérdések, interpellációk 

 

Dr. Csáky András: interpelláció nem érkezett.  

 

Imregi Tibor: a kátyúzások ideje van, említette már korábban is, hogy a Kossuth téren a piac és a 

Kossuth tér között, az országzászló irányában az úttesten van egy 8-10 méteres szakasz, amely 

valamikor két részben lett leaszfaltozva. Ez az útszakasz szétnyílt, olyan szélességű, hosszirányú 

kátyú van benne, hogy a kerékpárok gumija beleszorul. Néhány hete történt egy baleset, egy bácsi 

belement biciklivel, megállt a kerékpár a kátyúban, eldőlt a bácsi, szerencséje volt, hogy nem jött 

mögötte autó. Szeretné, ha ezt megvizsgálnák és a kátyúzások idejében ezt kijavítanák.  

 

Dr. Csáky András: irodavezető úr jegyezte a jelzést, intézkednek.  

 

ifj. Károly Ferenc: a Károlyi dűlőben lakók keresték meg áprilisi fogadóóráján azzal kapcsolatban, 

hogy a polgármester úrnak küldtek egy-két hónapja egy kérést, kérdést, amire nem kaptak választ. 

A dűlő állapotával kapcsolatban van problémájuk, ez a régi tsz út, a Mizsei úton kifelé haladva bal 

kéz felé a második dűlő a Cegléd tábla után. Ez egy aszfaltos út volt, nagyon jó útalappal 

rendelkezett, de az idők folyamán teljesen tönkrement. Ha lesz olyan pályázat, amely külterületi 

utak felújítására vonatkozik, mint pl. az Örkényi úti projekt, akkor kéri a hivatalt, ne felejtsék el, 

hogy itt is lenne egy ilyen probléma. Addig is ha a Várvagnál van útfelújítási keret, valahogy 

kezelni kellene ezt az utat, mert lassan járhatatlan lesz. Ebben kéri a hivatal segítségét.  

 

Dr. Csáky András: ha nem válaszolt, és tényleg eljutott hozzá, akkor ezt restelli, mert mindig 

szokott válaszolni, illetve továbbítja az illetékesnek a megkeresést. Mótyán Krisztián ügyvezető 

urat kéri, hogy tájékoztassa a jelenlévőket. Nem emlékszik rá, hogy érkezett volna ilyen beadvány. 

 

Mótyán Krisztián ügyvezető: voltak már kint, megnézték az utat, valóban egy régi aszfaltos út, 

ahogy képviselő úr is mondta. Néhány éven keresztül próbálták ezt hidegaszfalttal kátyúzni, de 

olyan mértékű az út állagromlása, hogy ezzel a technológiával már nem lehet megcsinálni. Egy 

felületi zárás hosszú távon meg tudná oldani a problémát, vagy újra kellene aszfaltozni. Más 
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Száma: C/10.101/2023.  

M E G H Í V Ó 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

2023. április 20-án (csütörtökön) délelőtt 10:00 órai kezdettel 

ülést tart a Városháza Dísztermében, melyre tisztelettel meghívom. 

 

A Képviselő-testület „lakossági félórát” tart 9:30 órától 10 óráig,  

amelyet a napirend elfogadása és megtárgyalása követ. 

 

NYILVÁNOS: 

 

1.) A Ceglédi Rendőrkapitányság vezetőjének2022. évi beszámolója a közbiztonság 

helyzetéről E 

Szakmai előterjesztő: Bori Zoltán r.alezredes  

 

2.) A Ceglédi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság vezetőjének 2022. évi beszámolója E 

Szakmai előterjesztő: Petrányi Sándor tű.alezredes 

 

3.) IRMÁK Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi beszámolója E 

Szakmai előterjesztő: Szebenszki Bence cégvezető 

 

4.) Magyar Máltai Szeretetszolgálat beszámolója a tanyagondnoki szolgálat 2022. évi 

feladatellátásáról E 

Szakmai előterjesztő: Molnár Tamás regionális ügyvezető   

 

5.) Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezetének beszámolója a  E 

- „Gondoskodás” Hajléktalanokat Ellátó Intézmény 

 - Családok Átmeneti Otthona I-II. Intézmény 

2022. évi feladatellátásáról  

Szakmai előterjesztő: Szlankó Andrea intézményvezető, Kósa Melinda intézményvezető 

 

6.) SOS Gyermekfalu Magyarországi Alapítvány szakmai beszámolója a 2022. évi 

feladatellátásról E 

Szakmai előterjesztő: Kiss Gergely ügyvezető igazgató 

 

7.) Baptista Tevékeny Szeretet Misszió szakmai beszámolója a 2022. évi feladatellátásról E 

Szakmai előterjesztő: Kimpián Ildikó intézményvezető  

 

Cegléd Város Polgármesterétől 
2700 Cegléd, Kossuth tér 1. 

Levélcím: 2701 Cegléd, Pf.: 85. 

Tel.: 06/53/511-400 
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8.) Gyógyhely minősítés megszerzésének megindítása  E 

Szakmai előterjesztő: Szűcs Ádám ügyvezető 

 

9.) Pályázati kiírás a 2023. évi Sportcélú támogatásokra E 

 

10.) Javaslattétel térfigyelő kamerák telepítésére  E 

 

11.) Hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet módosítása - 

Rendelet M 

 

12.) Köztemető díjainak felülvizsgálata – Rendelet M 

 

13.) 2023. évi egyéb felújítási feladatok priorizálásának módosítása  M 

Szakmai előterjesztő a 9-13. napirendeknél: Dr. Gujka Attila irodavezető  

 

14.) Földgáz-, és villamos energia fogyasztás  E 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető, Sipos Nikoletta irodavezető 

 

15.) Cegléd belterület 338/A/1 hrsz-ú ingatlan ingyenes tulajdonba vétele  M 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető, Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő az 1-15. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

16.) A lakások és helyiségek bérletéről szóló önkormányati rendelet átfogó felülvizsgálata - 

Rendelet M 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

17.) Cegléd, belterület 5396/70-77 hrsz-ú ingatlanok értékesítésre kijelölése M 

 

18.) Cegléd, Juhász Gyula u. 19/5. szám alatti lakás értékesítésre kijelölése M 

 

19.) 2023. évi Felújítási és hasznosítási terv jóváhagyása E 

 

20.) Cegléd, Szabadság tér 2. szám alatti volt fogászati rendelő ingyenes használatba adása 

Ceglédi Sporttörténeti Alapítvány részére  E 

 

21.) Nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérleti díjainak rendezése  E 

Szakmai előterjesztő a 16-21. napirendeknél: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő a 17-21. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

22.) Önálló képviselői indítvány - Óbudai Egyetemmel kötendő együttműködési 

megállapodás elvi támogatása E 

Előterjesztő: Dr. Ferenczi Norbert önkormányzati képviselő 

 

23.) Önálló képviselői indítvány – Sportkeret előirányzat megnövelése E 

Előterjesztő: Kónya Ágnes önkormányzati képviselő 
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24.) Önálló képviselői indítvány - Kutyafuttató kialakítása a Malomtó szélen E 

Előterjesztő: Hegedűs Ágota önkormányzati képviselő 

 

25.) Bírósági pedagógus ülnökök választása M 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

26.) Az óvodai alkalmazottak 2023/2024 nevelési évet érintő beiskolázási tervének 

jóváhagyása E 

 

27.) Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról E 

Szakmai előterjesztő a 26-27. napirendeknél: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő a 25-27.napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

28.) Egyebek 

 

29.) Kérdések, interpellációk 

 

 

ZÁRT: 

 

30.) Ceglédi Kossuth Lajos Gimnázium közérdekből bérbe adott lakásigénye M 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

31.) Egyebek 

 

 

Cegléd, 2023. április 13. 

 

 

Dr. Csáky András 

polgármester 

 

 


